
 

 
 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

Sammanfattning och analys 
UFO, utomjordingar och Bigfoots som utomjordingar existerar och är från andra världar. 

Projektet bl.a. Expedition Bigfoot, Alaska triangeln, Aliens in Alaska, Alaska monsters och Bermudatriangeln bevisar 

att UFO, utomjordingar och Bigfoots också existerar och är från andra världar. Vad jag förstår Bigfoots är mysterium I 

samband med analys tänker jag lägga fram ytterligare tydliga beviset i samband med temat.. Deras yttersta mål är att 

fortfarande försöka omvandla det djuriska blodet till det mänskliga i olika modern biologisk pyramid som finns under 

jorden bl.a. i Alaska. Bl. a. under Mount Hayes, se sidorna 5-28, Mount Shishaldin sidorna 41-49 och Alaskas svarta 

pyramid utanför Mount Denali sidorna 50-58 ovan. Jag har ytterligare bevis att den svarta pyramiden fungera som ett 

moder biologiskt laboratorium som berör blodomvandlingen.  

Resan börjar i Dayton ock Ohio, över 320 mil från Alaska …Det är ett centrum för luftförsvar och flygindustri. Här bor även 

före detta arméchefen Doug Mutschler. I 15 år arbetade Doug med kontra spionage. 

Av alla fantastiska rapporter som härrör från Alaska handlar den mest bisarra om en enorm pyramid ute i vildmarken av 

okänt ursprung, vars existens endast några få utvalda känner till. För första gången ska nyckelvittnen och experter gräva i 

mysteriet. …på vår jakt efter Alaska-triangelns mörka pyramid. Fynden de hittar är häpnadsväckande.  
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-Doug. Jag lade ut kartor och såg ett område som var helt vitt och som inte hade kartlagts till dags dato Alaska är ju ett stort 

ställe. Och allt var ju kartlagt förutom det där området. Med min bakgrund inom kontraspionage tänkte jag att de dolde nåt. 

Det var inte min ensak, så jag släppte det. Jag var van vid att arbeta med såna förbehåll. Men flera år senare stärkte en otrolig 

händelse hans misstankar. Vi spolar fram til 1992.  

-Doug. Som kontraspionage-agent utredde jag spionage-terrorism mot USA. 1989 sliskades jag till Fort Richardson i 

utkanten av Anchorage i Alaska.  Jag hade ingen aning om vilken bisarr resa jag påbörjade. När jag kom tiii Alaska i 

september 1989 började jag med att bekanta mig med området där jag stationerats. Så jag hämtade några kartor.  



 

 

 

 

 

-Doug. Jag tittade på tv i sällskapsrummet och såg ett nyhetsprogram som diskuterade en kärnvapendetonation i Kina. En del 

av historien var att geologer använde detonationen för att skapa en bild av jordskorpan och manteln. Explosionen 

rapporterades vara så stor att den skickat chockvågor genom jordens struktur. Chockvågorna färdades 640 mil, hela vägen till 

Alaska där jordskalvsstationer kunde registrera dem.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Doug. De visade det på kartan. Och det vita området jag såg 1989 matchade. Så då tänkte jag: ”Jisses, det är det de håller 

hemligt,” 

-Doug. De upptäckte en enorm underjordisk konstruktion formad som en perfekt pyramid. I Alaska skulle det ha hittats en 

pyramid, större än den i Giza. Den stora pyramiden i Giza i Egypten är över 137 meter hög: En av de mest imponerande 

bedrifterna inom mänsklig ingenjörskonst. Enligt reportaget skulle pyramiden i Alaska under jord vara större. Vi har en större 

pyramid  i Giza. 

-Andrew Gough. Det här är intressant. Den 22 maj 1982 detonerade kineserna en enorm underjordisk atombomb, deras största 

provsprängning, 70 gånger större än Hiroshima. USA och Sovjet hade ett fördrag som begränsat såna provsprängningar. 

Kineserna ingick inte i det. Upptäcktes en underjordisk pyramid genom att analysera seismiska vågor? Det finns inga 

oberoende bevis för det. Men Doug Mutschler, en respekterad före detta kontraspionage-expert varför skulle han hitta på det? 

Författaren och historikern Andrew Gough undersöker Dougs påståenden.  



 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

--Doug. Jag visste att jag inte inbillat mig. Så jag gick till lokala tv-stationen som sänt nyhetsislaget för att se en kopia. De sa: 

”Vad menar du? Vi hade inget sånt islag”. Stationschefen förnekade att han sänt ett sånt inslag. De fattade inte vad pratade om. 

Det var det. Det gick inte ihop.  Men innan jag gick kom en yngre anställd fram till mig som hade häpnadsväckande 

information. Hon sa att två killar kom in och tog banden. Jag blev helt ställd.  Två för de anställda okända män konfiskerade 

banden. Det fanns bara en slutsats jag kunde dra. Jag tänkte: ”Jisses, de begraver det”.  

 

-Andrew Gough. Doug Mutsclers historia är väldig märklig. Det finns en tom fläck på kartan. Sen ser man en tv-sändning om 

en underjordisk pyramid på just det stället. Men innan han hinner spela in inslaget har det raderats och försvunnit. Det visas 

aldrig igen.  Det är inte bara skumt, Det är riktigt skumt. 

 

-Andrew Gough. Platsen är vag, men det är ute slätterna bortom Denai i centrala Alaska. Doug ville spela in kvällsnyheterna 

om pyramiden en tv repris, men inslaget visades inte. 

-Doug. Varför var det inte på nyheterna?  Jag ringde pappa som ser nyheterna morgon, middag och kväll, och han inte sett det. 



 

 

 

 

 

--Doug. Vi hoppar framåt ett år, till 1993. Mitt arbete tog mig österut till Fort Meade i Maryland. Jag kände till militärarkiven 

och presenterade mig för arkivarien. Jag ville fråga om Alaska, om det finns arkeologiska saker där. Han sa att det skulle ligga j 

första eller andra lådan.I låda 2 låg Alaska-mappen. Jag visste inte vad den innehöll, men jag tog ut den och satte mig.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Linda Moulton Howe är grävande journalist i centrala New Mexico.  

-Linda. Jag fick ett mejl från Doug Mutschler. Han skrev att det finns nåt underjordiskt i Alaska som offentliggjordes 1992 sen 

hemlighölls för världen. Han var förbryllad och anade ugglor i mossen. Det fick igång mig. Så jag började ringa runt. Jag 

försökte hitta nån som kunde ha information om en pyramid som ska ha upptäckts efter kärnvapenprovsprängningen 1992. 

Snart tog jag emot ett anonymt samtal som stödde Dougs påstående. En man på östkusten ringde och berättade om en stor 

pyramid under jord i Alaska. Ingen visste hur gammal den är. Jag vet än i dag inte vem som ringde, men han var en insider. 

Han kallade pyramiden för nåt: Den mörka pyramiden. Han sa att det var en helsvart sten, därav namnet Den mörka pyramiden.  

 

-Andrew Gough Uppringaren är okänd, men han verkade ha koll. Han visste att den var gjord i sten och att den var svart. Och 

han hade exakta mått.  

-Linda. Den stora mörka pyramiden är 168 meter från botten till toppen. En 168 meter hög pyramid i mörk sten, begravd under 

jord dom militären utredde i hemlighet. 

Andrew Gough. Linda visste det inte då, men skulle snart få höra om enastående fynd. Det skulle bli hennes karriers mest 

häpnadsväckande historia. 

År 2013 fick Linda ett mejl från den här mannen: Radiovärden och jourlanistkollegan Bruce Pearson. Han hade en otrolig 

historia.   

--Doug. Jag satte där i några minuter och då kom det två killar.  ”Du får inte ha dem”.  ”Varför då? Det är bara arkeologi.” ”Du 

får inte det”. ”Du ska inte lägga näsan i blöt där den inte hör hemma”.  Den stora frågan för mig var: Varför allt 

hemlighetsmakeri?  Jag släppte det, men jag kunde inte glömma det.  

--Doug. Året gick, och 2012 bad jag om hjälp. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Bruce. Första gången jag hörde talas om Den mörka pyramiden var 1978. Jag bodde i New Mexico hade precis tagit min 

examen när pappa ringde. Han undervisade i norra Alaska. Min pappa Lee var krigsveteran och jobbade på en avsides belägen 

skola. Och jag hörde i hans tonfall att nåt ovanligt hade hänt. Han sa: ”Hör här vad jag varit med om”.  

-Bruce. Killarna kom i helikopter. Vi började prata och det visade sig att de var i färd med att frakta utrustning till en hemlig 

bas nära Denali.  

- Andrew Gough. En hemlig bas? De sa till Lee Pearson att de skulle till en hemlig bas i Alaska-triangeln. Le är lärare och 

själv militärveteran. Han berättade det här för sin son, så varför skulle han hitta på det?  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Andrew Gough. Med sina dryga 6000 meter är Denali Nordamerikas högsta berg. Det ligger mitt ute i vildmarken på 2.5 

miljoner hektar. Fler människor bor i ett kvarter i New York än på de hundratals kilometer av slätter bortom Denali,  

Sen hände nåt otroligt. 

-Andrew Gough. Eftersom Bruce pappa har varit militär bjuder teamet med honom på turen till den hemliga basen.  

-Bruce. Helikoptern flög så långt det gick. Vi var framme vid den mystiska, hemliga destinationen. De landade på en karg 

plats. Killar i svarta uniformer utan emblem lastade ur helikoptern. De stängde inte ens av turbinerna.  

-Andrew Gough. Svarta uniformer utan emblem?  Vad skumt. Det är som en James Bond-film Vilka var de? Varifrån kom de? 

Allt vi kan gissa oss till är att det var väldigt hemligt. Bruces pappa hörde samtalet mellan männen i uniform och piloten. 

-Bruce. De sa att det fanns en underjordisk anläggning som militären undersöker. De visste inte vem som byggt den, men den 

var en underjordisk pyramid och man hade lagt locket på.  

-Andrew Gough. En underjordisk pyramid, precis som Doug Mutschler sett på nyheterna. Det är minst sagt intressant. Den 

exakta platsen var fortfarande okänd. Men nu hade Linda två vittnen till Den mörka pyramiden. Men vilka byggde den och 

varför? Kanske hade inte ens militären några svar.  

 



 

 

 

 

 

  

-Andrew Gough. Men nu hade Linda två vittne till Den mörka pyramiden. Är 2017 fick Linda ett mejl med några fantastiska 

avslöjanden.  

-Linda. Jag fick ett mejl från en kvinna som vill vara anonym. Men hon hade utomkroppsliga uppleverser. Hon sa att hon 

lämnade sin kropp om nätterna och att hon skulle fara till Alaska, att hon såg strukturer. Som kan ha nåt att göra med min 

pyramid utredning. Det kvinna såg var mer än jag kunde föreställa mig. Människor kan råka ut för saker i livet som gör att de 

delvis kan fjärrskåda saker utomkroppsligt. Det resulterar i bilder.  

Hugh Newman är en engelsk förskare som undersöker sånt som skådats aa Lindas syska vittne.  

-Hugh. Kvinnan upplevde saker under sin utomkroppsliga upplevelse:. Hon åkte ner under jord och såg pyramiden. CIA har 

använt metoden i årtionden och den fungerar. Lindas nya vittne hade skådat saker så klart att hon kunde skissa och göra 

datordiagram av sina erfarenheter.  



 

 

 

 

 

                                                                                                                     

-Hugh.  Gick det ner en lång trappa och i den gick en hel grupp människor. 

-Hugh. Den första är intressant. Den visar en liten byggnad. Sen leddes hon in i den och om vi tittar på nästa bild 

-Hugh.  Sen kom hon till en hiss. Den gick längre ner under jord, kanske 59 meter. 



 

-Hugh.  Sen fördes hon till ett rum Det ser nästan ut som ett labb eller en militäranläggning. 



    

 

 

 

 

 

-Linda.  Hon visste att det var en pyramid, att den var gjord i svart sten. 

 

-Hugh.  Hon zoomade in och tittade genom fönstret och såg en svart sluttande vägg på ena sidan pyramiden. 

-Linda.  Hon visste att det var en pyramid, att den var gjord i svart sten. 

-Hugh. En underjordisk svart stenpyramid, precis Doug och Bruce hade sagt och som Linda hade fått veta av den som rngt 

anonymt. Runt pyramiden fanns ett komplext nätverk av tunnlar och kammare. Men den största överraskningens väntade 

fortfarande.  

 



 

 

 

 

 

 

 

-Hugh.. Det mest dramatiska från hennes utomkroppsliga upplevetsr hennes besök till pyramid var att ledaren som tog ner dem  till 

pyramiden inte var mänsklig. 

-Linda. Hon var övertygad om att den individen inte var mänsklig. Det var en människoliknande varelse som styrde, inte nån Homo zapiens. 

-Hugh..För första gången  började allt falla på plats: En utomjordisk koppling. Pyramiden är avancerad utomjordisk teknik med 

människor inblandade.  

  



 

 

 

 

 

  

 

 

-Hugh.. Vår sista bild är intressant, och den visar energi. Som kommer från mitten av den svarta pyramiden. Den ger en ledtråd 

till pyramidens syfte. Kvinnan sa att den var en kraftkälla. Den avger energi av en mycket speciell anledning. Den var här för att 

förse ufon med energi. När de flög över över den laddades de. Dess funktion var att ladda Ufo-farkoster. Hela systemet är en 

generator. Den får energi från jorden och kosmos som den sen pumpar ut för att driva rymdfarkoster som kommer och går i vår 

atmosfär.  

-Andrew Gough. Är pyramiden en utomjordisk underjordisk generator? Det här är helt otroligt. Om det är här i Alaska-

triangeln som rymdfarkoster laddar kan det förklara det stora antalet ufon som har setts i delstaten.  Den synska resenären kan ha 

hittat svar på ett gammalt mysterium. Vad var syftet med de forntida pyramiderna? 

 

Författaren Jonny Enoch hörde talas om Lindas utredning. Utöver sitt yrke som hypnoterapeut är han expert på forntida 

medvetande och teknologi. Han insåg hur Den mörka pyramiden kunde relatera till hans forskning.  

-Jonny. När jag hörde talas om Den mörka pyramiden var det stort för jag såg kopplingar till andra platser som jag undersökte. 



               

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jonny. Jag har studerat pyramider världen över. Och vi hittar dem på båda sidor om Atlanten. Vi hittar dem i Egypten, Kina 

och Indonesien. De finns över hela världen.  Jag menar att pyramiderna har ett syfte: De hämtar jordens naturliga energi. Det 

finns ett energinätt på jorden. Traditionellt kallas de för leylinjer. Jorden har såna naturligt. Forntidens människor kunde utnyttja 

dem via pyramider och obelisker som förstärkte den energin. Enligt denna teori är pyramider forntida kraftverk så en 

undrjordisk pyramid vore inget undantag. Jag tror att Den mörka pyramiden är en avancerad form av urtidsteknik som användes 

av en civilisation som fanns här för länge sen. 



 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Hugh. Jag håller med om att kvinnan som hade en utomkroppslig upplevelse kan ha bevittnat nåt från en annan tidsperiod. 

Utomkroppsliga upplevelser som folk har kan korsa tid och rum så de kan skicka i väg förflutna, nuet eller framtiden. 

Pyramiden kan vara tusentals år gammal. ( Bilderna ser vi en illustration hur den mänskliga själen kraften, energin vitt lämnar 

sin kropp…)   

-Andrew Gough. Det som är så häpnadsveckande är att det tyder på en koppling mellan forntidens människor och 

utomjordingar i Alaska. Urtida pyramidteknik kan ha förts till Alaska från varelser från en annan värld, från en annan planet. 

Den kan förklara det vi ser hos Den mörka pyramiden. 

Linda Moulton Howe håller med. Enligt henne har utomjordingar funnits på jorden långt före oss. 

-Linda. Utomjordisk intelligens har verkat på vår planet i miljonstans år.Där står maskinen som försett dem med all energi.  

-Hugh. Om det är sant är det ett av tidernas största scoop. Om pyramiden är ett uråldrigt eller utomjordisk kraftverk uppstår 

frågor: Vilka byggde den? Hur byggde de den? Hur fungerade den? Det kanske var det militären utredde när Bruces pappa 

oväntat kom på besök. Hon vädjade om hjälp på sin webbsida. Då fick den grävande journalisten Linda ett genombrott. 

-Linda. En pensionerad kapten kontaktade mig och skickade kartor och foton. Först var det oklart varför, men en bit mark hade 

markerats. Det finns en rektangulär fläck. Den skiljer sig från omgivningen. Jag är ute efter nåt geometriskt. Naturen byggs inte 

med rätta vinklar.  

Kan det här vara Den mörka pyramiden? 

-Andrew Gough. Beväpnad med den nya informationen ska Bruce, son till ett nyckelvittne, försöka hitta pyramiden. Han tar 

hjälp av den erfarne bush-piloten Eric Rovey.  

 

 Bruce Pearson 

 

 Eric Rovey, pilot 

 



 

 

 

 

 

 

 

-Eric Rovey. Koordinaterna du gav mig finns här ute. Vi är i Healy 16 mil bort. Här är nationalparken Denali, ungefär lika stor 

som Vermont. Vi tar en genväg över bergskedjan för att se vad vi hittar. Nu kör vi. 

-Bruce. Vi riggar ett plan med kameror så att vi kan dokumentera att vi inte ser med egna ögon. Det ska noteras att vart vi än 

flyger är det kanske en av Nordamerikas mest avlägsna platser.  

 

 



 

 

 

 

 

-Bruce. Det är uppenbart här när man ser vidderna här. Det är inte svårt att dölja nåt. Det är svårt att hitta nåt.  



 

 

 

 

 

-Bruce. Men så Eric fick syn på nåt. 

-Eric. Det verkar vara en glänta till höger. 

-Bruce. Det tar två timmar att flyga över vildmarker till platsen i fråga. Alla ärr i marken här som människor orsakat kan vara 

spår efter den hemliga militärbasen som min pappa såg. Men här ute verkar det inte finnas några spår efter människor. 

-Bruce. Vi flyger över och kolla in den. Rätt intressant.  

.Eric. Det ser så fyrkantigt ut, väldigt rätta linjer i det hörnet. Rätt intressant. 

-Bruce. Det är rätt otroligt. Det är minst sagt sällsynt. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Det ser ut som en gammal glänta människor röjt upp. Kan det vara spår efter gammal hemlig underjordisk aktivitet?  

-Bruce. Flyg över där igen. Det är inte naturligt.  

 

Och sen ser de kanske spår efter en gammal väg. 

-Eric. Ser du leden där? 

Det har aldrig funnits nåt på kartan i det här området. Närmaste väg är 16 mil bort. Men härnäst ser de nåt ännu mer 

häpnadsväckande: En övervuxen landningsbana. Eric känner inte till den och han har flygit över Alaskas vildmark i 20 år. 

-Bruce, Det är spår efter mänsklig aktivitet. Jag trodde aldrig att vi skulle hitta nåt liknande.  



 

 

 

 

 

 

 

 

Det här är nya fynd  Det är tydligt att det har pågått saker där en gång i tiden i området där Den mörka pyramiden ska finnas. 

-Bruce. Jag blev paff och peppad över att hitta såna här fynd. Det är fynd som står sig, inte bara spekulationer, tror vi. 

-Jonny. Det här såna här spår som sen hemliga basen som beskrevs av Bruces pappa skulle efterlämna.  

-Bruce. Vi måste hitta svar. Det finns nåt där ute.  

-Jonny. Historien om Den mörka pyramiden är häpnadsveckande och fundamental. Och för Linda Moulton Howe, den mest 

spännande i hennes kariber 

-Linda. Jag ville kunna rapportera sanningen till mina medmänniskor….så sanningsenligt jag bara kan, och det har 

varit min ledstjärna. 

-Jonny. Flera vittnen, statshemligheter, avslöjanden om fjärrskådning och spår efter hemlig aktivitet i Alaskas mest avlägsna 

hörn. Fynd kring Den mörka pyramidens existens är fängslande. Tills vidare är sanningen gömd i Alaskatriangeln och höljd i 

mystik.    



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stympade, döda djur i cirkeln, 1972  

Att Den mörka pyramiden existerar och befinner sig fortfarande under jorden. Det är ett faktum. Beviset är 100 %. 

Huvuduppgift, eller det främsta uppdraget är att omvandla det djuriska blodet till det mänskliga. En fortsättning från den 

förflutna, Frågan är: Finns det ytterligare bevis för blodomvandlingsprocess? Ja, det finns. Följer nedan… 

 

-Jonny Enoch. Varje år rapporteras mängder med Ufo-observationer I Alaska triangeln.  Nåt gör att de dras dit.  



         

 

 

 

 

 

 

-Rance Lentz. Det är USA:s militära testanläggning  

Nio år jobbade Rance som ingenjör på Fort Greely och arbetade med test av den modernaste militertekniken. 

Som pojke var han med om en närkontakt med ett ufo. Han tror nu att militären är medveten om deras närvaro.  

-Rance. Man ställde frågor till testbefälen. De ville berätta saker, men det gjorde de inte. 

-Michael Dillon. När man ta upp ufon söderöver himlar 75% av folk med ögonen och tänker att man är ”en sån typ”. Om man 

pratar om det i Alaska är det ingen som fnyser åt en för det är så vanligt här uppe.  

-Jonny. Ett av det mest aktiva ufo-områdena ligger mitt i triangeln vid Delta Junction och Fort Greely. Här genomför USA:s 

militär test i kallt väder.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Rance Lentz. Det fick man inte prata om. Man lade locket på. Det var inget man skulle prata om. Jag ville inte riskera mitt 

jobb. 

-Jonny. En teori är att ufona undersöker den senaste vapentekniken. Kanske samarbetar de till och med  med militären. 

 

Den hemska upptäckten ägde rum några kilometer från Fort Greely. Då trodde många att det var ett tecken på utomjordisk 

aktivitet. 

Jonnys undersökningar har lett honom till en ny cirkel med stympade djur. 

Men Jonny Enoch hittade en tidningsartikel från 70-talet som tyder på att ufona som besöker Fort Greely har ett intresse bortom 

mänskligheten.  

-Jonny. Det är en chockerande artikel. Det är från 1972. I en glänta hittades 53 stympade, döda renar. De låg upplagda i en 

cirkel, 45 till 75 meter i diameter. 



 

 

 

-Jonny. Den här gången i östra utkanten av Alaska-triangeln hundratals kilometer från kända militära aktiviteter.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jonny. 1978 hittades ännu en cirkel med döda djur, och inte bara renar. Det är en otrolig historia. Några vandrare campade ute i 

vildmarken. Tidigt på morgonen var en uppe först. Han såg nåt som fick honom att stanna till. Han sa att han såg nåt som 

liknade ett typiskt flygande tefat. Det landade i en glänta nära dem. Vandraren var utbildad pilot. Han skulle inte missta ett känt 

flygplan för ett flygande tefat. Han uppskattade att farkosten var 6-9 meter i diameter. Den hade landat en knapp kilometer bort. 

De gick oroliga ner till platsen där de tyckte att farkosten hade landat. När de kom fram till landningsplatsen var den borta. Men 

det var tydligt att nåt hade varit där. Det hade efterlämnat en perfekt cirkel. Men det mest märkliga var att det låg döda djur 

där….  Som stympats och läg utsprida i cirkeln. Djuren hade lagts ut där och skurits upp. Och de var fortfarande varma. Älg, 

björn, ren och bisarrt nog, en späckhuggare hundratals kilometer från havet. 

-Jonny. En späckhuggare mitt ute i Alaskas vildmark utan tydliga tecken hur den hamnat där. Det är konstigt nog att de andra 

djuren följde cirkeln. Men hur hamnar en späckhuggare där? Nåt måste ha forslat dit den och lagt den där. Men det fanns inga 

spår där, inte ens från djuren själva. 

Det verkade som om ett runt rymdskepp flugit djuren till den öde platsen för att utföra biologiska experiment.  



 

 

 

 

 

 

 

Antigravitation. Spår av antigravitation bl.a. i mitten och runt den, den mörka, utbrända marken. Varje ufo svävar ca. 15 och 25 

 cm ovanför jordytan. Den utbrända marken är död och ingenting växer sedan på. 

Biologisk experiment 

Debbie Ziegelmeyer på MUFON har utrett andra hemska exempel av det här fenomenet från hela USA där stympningar av 

boskap inte är ovanliga. 

-Debbie. Jag har utrett boskapsstypningar sen 2011. Det viktiga med boskapsstympning är sättet de skärs upp på och lämnas, 

Snitten är otroligt exakta och det har sällan spillts en droppe blod. 



 

 

-Debbie. En av de jag undersökte var en ko som hittades på is. Det var en isstorm, kon låg på isen med ansiktet juvret bortskuret. 

Det fanns inget blod på isen. Blodet var borta. Kan det ha orsakats av utomjordingar? Troligvist. 

-Jonny. De mystiska boskapsstympningarna har utretts federalt där man bekräftat att de töms på blod utan blodspår och fotspår 

på marken. Men bara i Alaska-triangeln har djuren lagts ut i en cirkel som om de fraktats av en rund farkost. 



  

 

 

 

 

 

 

-Jonny. Fler fynd tyder på att nåt runt och mystiskt har landat i triangeln. I januari 2019, i Haines i östra utkanten av 

Alaskagolfen hittades ännu en märklig cirkel.  

-Jonny. Den här gången var det märken i snö. Jägaren Tim Ackerman som bor där hittade den. Han är övertygad om att märkena 

var efter en okänd farkost.  

-Tim. Här är spåren. Vart och ett är landningsbenen. Det är 1,2 m emellan och 12 stycken, lika många som en klocka. Nysnön 

ljuger inte. Vi upptäckte spåren i snön.Det var 30-35 minuter efter soluppgången. Nackhåren reste sig. Jag viste att det inte var 

nåt vanligt fynd. Det här var nåt annorlunda. Spåren bildade en perfekt cirkel.  

-Jonny. Så Tim drog slutsatsen att den kan ha lämnats av en farkost som landat.  

-Tim. Där det var ben som den landat på ser man hur det har smält i snön och isen. De kanske trodde att spåren skulle smälta 

innan nån hittade dem. Vi mätte den och diameter var på 10 meter.  

 



 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                          Vi mätte den och diameter var på 10 meter 

 

-Tim. Jag hade aldrig sett nåt liknande. Det var uppenbart att det inte var av denna värld. 

 

-Jonny. Foton är häpnadsväckande Det verkar visa märken i snön, kanske där farkostens ben landade. De bildar en cirkel, 

men vad annars kan medfört det här?  En drönarlandning, kanske? Men det är för stort för en drönare. Det är inget flygplan. 

Jag vet inte vad som kan ha lett till såna spår. 

 

Som många andra längs Alaskas kust här har Tim sett märkliga flygande objekt på himlen. Och nu, äntligen, kunde man nu 

påvisa ett fysiskt fynd. Men det mest otroliga fyndet återstod.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tim tror att det är här är ett fotavtryck efter en utomjording. 

-Tim. Vi såg stora fotspår i snön.  

För Tim, som är en erfaren jägare, var spåren tydliga och unika. Inte bara på grund av formen. 

-Tim. Allt som går i snö släpper fötterna efter sig. Fötterna rör sig alltid framåt. Det intressanta med de här spåren var att 

varelsen eller djuret vad det nu var, drog ut fötterna likadant som när det satte ner dem. De backade ut och tog nästa steg.Ingen 

snö hade sparkats framåt eller bakåt. Jag har aldrig sett såna spår i Alaska. 
-Jonny. För Tim är bilderna inte bara bevis på tt ett ufo landat i Alaska.utan på spår efter en utomjording tack vara hans snabbtänkhet. Men 

fotona måste sättas påprov. Vi skickar in dem  för analys. 

 

Vi har fått rapporter om ufon som kommer till Alaska.-triangeln. Men än mer  spännande för mig som forskare är rapporterna om att de lanat 

här. Förvånansvärt nog kan det här fotot med märken efter en UFO-landning söka stöd i fornfynd. Fotot togs på triangelns östkust av den 

lokala jägaren Tim.  

-Jonny. Så Tim vill besöka en dold plats i bergen ovanför staden igen som är viktigt för ursprungsbefolkningen. Han vet att det 

finns gamla hällmålningar på klipporna som han tror ha kopplingar till de konstiga märkena i snön.                     Det är de.  



 

 

 

 

 

 

Ett Ufo i form av ett kors. Bilden togs i Alaska-triangeln. 

De här hällmålningarna i fördockra avbildar viktiga saker som schamanerna sett. 

Man kan säga att delar av berättelsen sammanfaller i det Tim skildrade i de här hällmålningarna. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nu följer min analys och sammanfattning över 

7000 års historia. 
  

Dynasti 0 av det forna Egypten också berör blodomvandlingen från djuriskt blod till mänskligt. Maya-Inka-Azteker och deras 

hemligheter handlar om samma sak. Den fjärde pyramiden som försvann handlar om striden mellan olika faraoner och ufo-

grupperingar om det slutmålet.  Det första beviset att pyramider var en kraftkälla skriver jag om i Att erövra rymden 18, 

Lucifer, sidorna 11-16, alltså de berörda pyramiderna var modern biologiskt laboratorium med tillhörande kraftkälla. Vidare 

skriver jag samma sak i Att erövra rymden 19, omvandling, sidorna 3-30.  

Det slutgiltiga genombrottet som bevis för att de forna pyramiderna var ett biologisk forskningslaboratorium finns nu i Alaska. 

Med andra otd: Blodomvandlingsprocessen som består av att omvandla det djuriska blodet till det mänskliga fördes över från 

Egypten till Alaska/USA. Det första beviset hittar vi vid Mount Haye i Alaska. Där finns en underjordisk UFO bas, troligen i 

form av en pyramid. Basen är ett biologist forskningslaboratorium, se sidorna 5-28 ovan. Nästa skulle finnas en dold pyramid 

vid Mount Shishaldin, se sidorna 41-50 ovan. Nästa Svart pyramid utanför Mount Denali se sidorna 51- 58 ovan. Svart 

pyramid och mörk pyramid är en och samma pyramid, och vi har fått genombrottet via denna pyramid. Den mörka pyramiden 

är en fortsättning av Den svarta pyramiden slutligt bevis att pyramiden är ett slutligt bevis som avser blodprocessen. 

 

 

Den första pyramiden fanns i Sumer före den globala 

översvämningen. Pyramiden var en topp-modern laboratorium i 

form av ett UFO med tillhörande kraftkällor, som pyramiden själv 

producerade. Se Att erövra rymden 18, Lucifer, sidorna 1-6. 

 

Därefter har pyramidbygget fördes över bl.a. till Egypten, Kina 

och Latinamerika, Maya, Inka, Azteker. 

Att de egyptiska pyramiderna var ett toppmodern laboratorium 

skriver jag bl.a. i Cheopspyramiden och dess hemlighet, Se 

Pyramidens betydelse II, sidan 19. 

De Egyptiska kronorna och deras hemligheter, Se  Dubbelkronan 

och Cheops pyramidbygge sidorna 5-6. 

Bilden visar hur folk går ner till underjorden som berör pyramiden. Folk som försvunnit i Alaska och liksom amerikanska 

militerer som används här som försökspersoner i sammanhanget. Det finns ett komplext nätverk av tunnlar och kammare. I 

varje kammare stoppas den utvalda försökspersonen in som ska genomgå blodomvandringdprocessen. Dessa försökspersoner 

ersätter de forna utvalda fareoner.  I Ufos pyramider tiden står stilla eftersom det befinner sig på en annan vibrationsvärld, men 

på samma plats så att alla forsvunna bl.a. i Alaska lever fortfarande. 

Om man jämför dessa två bilder märker  

 

man att de är nästan ser likakadana ut i 

en cirkel.  

 

 

Denna blodomvandlingsprocessen 

påbörjades i Egypten vid Dynasti 0 och 

ser vi avslutningen här i Alaska, USA. 

Detta budskap illustrerar den som skulle ha 

tillhört den mänskliga blodgruppen. I detta 

projekt ingick fyra djur, fisk, ren, björn och en 

älg i en cirkel, symbolisk. 

Den mänskliga blodgupp O eller noll i en 

cirkel. Symbolisk, men verklig 

 



 

  

 

 

 

                         

 

 

 

 

 

Vid en dolt berg hittar Tim dessa gamla hällmålningar på klipporna. Hällmålningarna nästan identiska med bilder breddvid. 

Vad jag förstår denna blodomvandlingsprocess är kanske jordens största hemlighet. Hur visste schamanerna denna? Har dem 

jobbat vid svart/mörk pyramid?  

De 12 ekar motsvarar de 12 märkena på isen i en cirkeln. Tim tolkade cirkeln med en klocka. Budskapet är att tiden har gått 

ut utan resultat. Djur förblir djur. Men djur är också olika, bland dem finns som stödjer människan och mänsklighet. 

Ytterligare hällmålningar från den dolda platsen. Symbol för blodomvandlingsprocessen och ett kors i form av ett UFO. 

Korset sammanfaller med den kristna religionen som grund. Frågan är: Hade de amerikanska urinvånarna högre kunskap än 

vi har nu? 



                                                                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ytterligare hällmålning i mitten ovan. Kan den vara liknande fotavtryck som fotavtryck på isen? 

Ufo/tefat och pyramid. Varje Ufo/tefat har sin egen kraftkälla som producerar själv. Men däremot en pyramid behöver en 

kraftkälla/ström för att kunna existera som biologiskt laboratorium i detta sammanhang. Bilderna illustrerar hur en flygande 

tefat förser pyramiden med utomjordisk ström som lagras i pyramidens kraftkälla.  

Det finns ett energinätt på jorden. Traditionellt kallas de för leylinjer. Jorden har såna naturligt. Denna energinet användes 

bl.a. i den forna Egypten vid pyramids verksamhet. På den tiden användes en kombination såväl av jordisk ström som 

utomjordisk. 

 

Ledare, utomjordisk aktivitet 

Mount Denali 

Människoliknande utomjording 

Svart/mörk pyramid 

Tillhörande Venusgruppen 

Mount Hayes 

Människoliknande utomjording 

Troligen en underjordisk dold pyramid 

Tillhörande Mammons grupp 

Mount Shishaldin  

Människoliknande utomjording 

Tillhörande Falkgruppen? 

En människoliknande figur ovanför 

berget 

Budskap, information om svat/mörk pyramid är ganska rik och ingående typisk för Venusgruppens budskap/information. 

Information, budskap om Mount Hayes är mycket intressant och nytt. Informationen är också ingående samtidigt mycket 

hemlighetsmakeri runt verksamheten, typisk Mammonsgrupp. 

Budskap/information om Mount Shishaldin är ganska liten, men viktig. Dynsti 12 utförde det sista blodprocessen i vilken 

ingick Falkgruppen med Horus i spetsen. Mount Shishaldin kan vara Falkgruppens allra sista verksamhet i temat. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vad är Bigfoot, apa eller djur? 
 

Nu bara återstår definiera Bigfoot. Är Bigfoot apa eller djur? 

 

Människa 
MänniskoApa? 

Kroppsuppbyggnad liknar 

människans, även 

utseendemässigt. Man säger 

att Bigfoot är en apa som 

liknar människan. 

Finns det ytterligare bevis 

på ? 

Djur 
Djurens kroppsuppbyggnad liknar 

varken människans eller apans.  

Hur kan man stoppa in en Bigfoot i 

djurens fysiska läge och situation? 

Bigfoot har ingenting göra med 

djur och djurarter. 

Dr. Meldrum. Jag tittar gärna på det. Man måste undersöka det i milroskop. Hos påstådda sasquatchhår är en utmärkande 

egenskaper bristen på medulla, eller märg.  Märgen är hårstråets inre lager. Hos hjort och wapiti är märgen tjock. Hos människor 

och släktingar som Bigfoot saknas .den nästan.   Man kan ju fastställa att Bigfoot inte är djur. Bigfoot är mer människa än apa. 

Bigfoot är en intelligent, högutvecklade personlighet, alltså en utomjordisk varelse. Alla Bigfoots och deras släkt räknas som jättar 

som liknar mer människor. Meldrum: Med andra ord kan Bigfoot och mäniskor vara så nära besläktade att det inte går att 

särskilja vårt DNA.   

. Men det finns ytterligare jättar vid namn Wendigo eller Wendigos.  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wendigo beskrivs som till hälften djur och hälften människa, alltså, Wendigo var en gång i den förflutna människan. Han har 

tappat sitt mänskliga jag och blev en apliknande varelse med svans. Jätten Wendigo är en riktig människoköttätare. Gäller även 

släkten till Wendigo. Trots att Wendigo förlorat sitt mänskliga jag och är ingen människa längre, ändå har han behållit sitt 

mänskliga drag, dvs den mänskliga formen, men det mänskliga blodet är borta. Vad är det som Wendigo avslöjar? – Djur blev 

till av människa och inte tvärtom genom evolution blev djur till människa. Se länken Evolution sidorna 1-9. Att olika djurarter 

reinkarneras i människor och människoliknande kropp den har ingenting med evolutionen att göra.- Olika djurarter och fåglar 

tillhör olika blodgrupperingar som vetenskapen aldrig tog upp i samband med evolution. Samma sak gäller alla fiskar, alltså 

havsdjur. Även jätten Wendigo är också en mycket intelligent utomjordings jätte.  

I evolutionen stämmer apans utveckling. Apa är apa än idag, men den har en otroligt hög utveckling bakom sig, exempelvis 

Bigfoot och Wendigo. 

 

Jag studerar djupare bl.a. Alaska och dess värld i USA, och finner jag att den återspeglar bl.a. det forna SUMER.  

I Enoks bok kan man läsa att skogens folk bestod av jättar. Med andra ord: Jättarna levde i skogar bl. a. i SUMER. Den stora 

skogen hade sina väktare, en av dem var jätten Humbaba.  

 

På den tiden i SUMER, i den berörda stora skogen var hemliga aktiviteter igång. Humbaba tillhörde Inannas grup, och var en 

av skogens väktare. Inanna själv besökte skogen i jämna mellanrum framförallt före den globala översvämningen och träffade 

Humbaba rätt ofta. Humbaba fick uppdraget av Inanna bl.a. att gömma kopian av ”Ödens Tavlor” i skogen. Ödets Tavlor 

handlade om vår galax och vårt universum. 

Bilden ovan illustrerar Humbabas avrättning på order förmodligen av Gilgamesh. Även Gilgamesh hade kontakt med 

fristående jättar i skogen. Se vidare länken Översteprästen Kajafas testamente, sidorna 25-26. 

Det fanns ytterligare en grupp jättar i skogen vid namn Nefilim/Nepfilim. I Enoks bok står felaktigt att män från plejaderna skulle ha 

avlat dessa jättar med jordiska kvinnor. Se länken Gudomen sidan 3. Förmodligen var fel översättning. Dessa jättar vände sig mot 

människor och djyr, åt deras kroppar, drack deras blod, de var fruktansvärda. De skapade skräck bland folket. Alla typ av jättar var 

utomjordingar. 
Skogarna i SUMER återspeglar bl.a. skogarna i Alaska/USA. Man kan hitta Inannas och Gilgameshs jättar vid namn Bigfoots 

och släkten samt jättarna Nefilim/Nepfilim vid namn Wendigo och dess släkt. Alla är utomjordingar och har tillgång till respektive 

UFO/rymdskepp.  

 

Vittnena bl.a. i Alaska-triangeln, Aliens i Alaska och Expedition Bigfoot har bidragit till detta resultat. Deras superminne, 

uppfattning och mottagningsförmåga samt utmärkt berättelser kunde jag hitta delarna från de förflutna och göra en jämförelse 

mellan det forna SUMER och Alaska/USA i dagens läge. Och nu fick jag fram en helhet. Alla dessa projekt styrdes av 

UFO/utomjordingar i den dolda och resultatet blev mycket tydligt. När jag skrev Gudomen 2018 fanns inte då ovannämnda 

utmärkta projekt som återspeglar bl.a. det forna SUMER. Det är också ett bevis på att ang. Nefilim/Nepfilim var en felaktig 

översättning i Enoks bok. – Det finns olika Bigfoots grupper, snälla och aggressiva, dem är djurköttätare. Bigfoot i onödan dödar inte 

människor.  Men i den dolda dem kan hjälpa människor i stället. Det är Wendigo som dödar människor och äter deras kött, precis som 

Nepfilim gjorde på den aktuella tiden i Sumer. Jättar förekommer bl.a. i historien och i Bibeln. 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hemligaste utomjordingar 

Dessa hemlighetsfulla rymdvarelser som hoppar och dansar i träd, lämnar död efter sig och försvinner. Dem söker inte kontakt 

med befolkningen som Bigfoot gör, utan bara visar upp sig på avstånd och plötsligen försvinner dem. De är alltså hemligaste 

utomjordingar. Varifrån kom dem? Varför är dem här? Även i detta fall har vittnen en mycket bra iakttagelse och berättelse om 

dem, så att jag förmodligen kan hitta deras ursprung. Vittnen Lisa berättar att träden dör efter deras  besök i träd. 

Vi vet ju att ett Ufo/flygande tefat aldrig landar på jordens yta, utan det svävar ca. 30 cm ovanför marken och lämnar spår 

efter sig i form av strålning. I detta fall ser vi de mörka cirklarna. Där växer ingenting. Marken är död där växer ingenting 

längre på grund av strålningen. Lisa säger att träden dött efter deras besök. Deras kropp måste ha magnetfät, anti-magnetfält 

som dödar träden. Varifrån kommer dem? – Dem är ca. 1 meter långa. 

DERN 

Universum 
 

  

DERN 

Universum 
 

  

DAL 

Universu

m           

Symbolisk ser vi här vårt Universum. Det består av två äggformade/ovalformade världar, kallas det ena för Dern Universum och 

parallellt det andra för Dal Universum. Vi lever i Dern Universum, stjärnhimmel är dess atomvärld. Det andra parallella Dal 

Universum är en Antivärld. Vad jag förstår dessa utomjordingar kommer därifrån, alltså från Dal Universum. Dem liknar 

apmänniskor. Att dem skulle ha varit här för att undervisa oss kan vara sann, men i ett speciellt byggt ställe utan jordisk mark.  

Inte heller dem dödar människor. Se vidare länken Att erövra rymden III, final, sidorna 143-144.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hemliga och Mystiska 

Utomjordingar 

. Här har vi ytterligare ett fall j vilket verka utomjordingarna mystiska och hemliga. De kallas för Småfolket. Deras längd är 

under 1 meter till växten. Dem kallas för smådemoner. Ingen har sett heller att detta småfolk skulle ha dödat någon människa, 

men däremot dem har kidnappat barn och fört bort dem förmodligen till en underjordisk pyramid där finns redan tusentals 

barn. Småfolket kidnappar barn, men av vilken anledning? Enligt vittnena ser småfolket demonisk ut. Varifrån kom dem?  

Varför kidnappar dem bara barn. Deras ursprungsplanet bör vara en jättestor planet som har stor massa och stark 

dragningskraft, där att växa är begränsad. Ju större planeten är desto mindre är möjligheten att växa till längden. I vårt 

solsystem finns fyra stora planeter, Jupiter, Satornus, Uranus och Neptonus.  Kan nåt av dessa planet komma i fråga?  I så fall 

Saturnus, nåt av närmaste måne?. Eller från ett annat solsystem som har stora planeter som snurrar runt sin stjärna/sol. 

I Bibel står att vid ändens tid kommer änglarna/utomjordingar att föra bort de utvalda på denna planet.  

 

Enligt utomjordingar jorden är ett biologiskt laboratorium för dem. Alla vill förbättra sin egen situation nu vid tidens ende. I så 

fall dem bör följa människan och mänskligheten och leva enligt naturens lagar. OBS. Plejaderna ingår inte längre i detta, 

jordiska laboratoriums projekt ang. blodomvandling. .. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Varför förnekas UFO än i dag  

i USA? 
Allmänt brukar man säga att Regeringen i USA mörklägger UFO-aktiviteter, observationer i Hela USA:s territorium.  I USA 

finns ju President som är överhuvud och överbefälhavare i USA och allt makt kretsar runt honom. Den här känner världen till. 

Presidenterna bl.a. Kennedy, Jimmy Carter och Ford osv. vände sig till CIA för att få information om UFO verksamheten i och 

över USA. Den riktiga regeringen i USA ej känner UFO:s verksamhet i USA.  Vilken Regering som mörklägger UFO i och 

över USA då? Många gånger dyker upp ”Skuggregering”. Vad är en skuggregering?  

Alla presidenter i detta sammanhang hade vänt sig till CIA där Bush den äldre var dess chef. Enligt NASA har CIA en mycket 

topphemlig avdelning med okända anställda som har hand om bl.a. UFO-verksamheter Även för denna avdelning var Bush 

den äldre chefen.. Det var han som CIA chef nekade informationer om UFO för presidenterna..  Vad jag förstår denna 

topphemliga avdelning inom CIA kallas för skuggregering. – Man kan inte förmörka UFO:s verksamhet som är känd över hela 

världen ca 60 år sen. Historien är ett nygammalt fenomen. Man är rädd för att förlora makten i USA. 

 

Det hela började i UFO-rymdbasen Ostpreussen, utanför staden Rastenburg i den forna Nazityskland. Där jobbade 

utomjordingar och utvalda tyskar tillsammans över några UFO-.projekt bl.a. ett s.k. Die Glocke/Klockan?,  Av denna modell 

framkallades sex till antalet. Våren 1945 transporterades Die Glocke-farkosterna i ett tyskt, speciellt utrustat flygplan med SS-

General Hans Kammler ombord till USA. Flygplanen landade i södra delen av USA. Dessa farkoster var Gustav Hitlers gåva 

till USA. 

 

 En bild som säger allt. Gustav Hitler och en utomjording, en av de små gråa, träffades och skakade hand med varandra i 

rymdbasen i Ostpreussen och vidare syns UFO-farkoster Die Glocke/ Klock-projektet. Varför kallades den ena farkosten Die 

Glocke/Klockan? Klockan betyder Tiden, och vad jag förstår menas här ändens tid.   .- Läsaren frågar sig: Finns det bevis för 

att dessa UFO-farkoster slutligen hamnade i USA?. – JU, det finns till och med mycket starkt bevis. 
 

  

Välkommen till UFO-landet 

2020 2020 



 

 

 

 

 

 

 

 

Jag heter Ben Hansen och har varit federal agent. Min morfar jobbade på en hemlig flygvapen bas  och berättade att vi var 

ensamma i universum. Sen hände det en sak som förändrade mitt liv för alltid.- Välkommen till UFO-landet. Jag har tillgång 

till ett hemligt arkiv från Project Blue Book. Planeten har övervakats i flera århundraden. USA regering har utträtt fler än tiotusen 

UFO-iakttagelser. Vi kanske står precis där ett UFO har kraschat. Det är mitt uppdrag att avslöja sanningen. 

 Ett UFO har kraschat 1965 i Kecksburg 

 

John Hays och Ben Hansen 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

UFO krasch  i  Kecksburg 1965 

 -Ben. Frågade du din pappa?  Du sa tt han inte pratade om det. 

-John. Pappa pratade inte om det. Det var många från trakten som inte pratade om det.  

 

Men Johns familj var nyfiken nog för att gräva lite djupare.  

 

-John. Vi bad om telefonlistor. 

-Ben. Gjorde ni? 

-John. Vi ville se vilka de ringt till. Vi tänkte att de kunde säga oss var saken hade tagit vägen och vilka som hade hand om 

frågan eller vad föremålet var. Samtalet syntes inte på telefonlistorna. 

-Ben. Allvarligt? 

-John. Ja. Vi såg bara våra egna samtal.  

 

Kan lådan ha innehållit metallfragment från ufot eller nåt ännu mer otroligt: kvarlevorna av en utomjording? Enligt Stan Gordon 

antydde ögonvittnen att de kunde vara en utomjording i lådan. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Stan. Han (ögonvittnen) darrade på rösten och sa: ”Jag svär vid Gud, sir. Det var nåt inne i föremålet”. Om militären bar iväg 

ett ufo och dess utomjordiska pilot kan det här vara en av historiens största mörkläggningar. 

 

-Ben. Jag ska intervjua en expert till, som kan ha insiderinformation. 

Ben Hansen och Tom Carey 

 

 Tom Carey är Air Force-veteran. Inblandad i hemliga uppdrag. När han gick i pension, började han jobba med Jennie 

Zeidman direkt under J. Allen Hynek, som utredare ufo-iakttagelser i USA. När det kommer till ufon, är Tom en ledande expert.  

 

-Ben.  Tom, kul att se dig igen. Jag utreder Kecksburgfallet och efter samtal med flera vittnen och besök på nedslagsplatsen, har 

jag frågor.  Jag hoppas att få din hjälp. 

-Tom. Jag ska försöka. 

-Ben. Varför skulle militären, efter alla dessa år försöka undanhålla det som hände i Kecksburg?  Hur kunde de reagera så snabbt 

när det hämtade ufot där? 

-Tom. Tärningen kastades 1947 på grund av Roswell.  



 

 

 

 

 

 -Tom. I det berömde fallet, hittade man en farkost i Roswell i New Mexico. Milliteren mörklade genast fallet.  De hittade en 

farkost med skruvar och muttrar som kom från en annan plats.. Och valde att tiga om det. 

-Ben. Ja 

 

Tom. Dess värre får såna hemligheter eget liv. Air Force säger att Roswell var en ballong. Att kropparna var provdockor som 

folk sågs släppas ner med fallskärm.  

Ben. Men i Kecksburg verkade de ha en organiserad respons. 



 

 

 

 

-Ben. Båda ufo-krascherna stinker mörkläggning och en sak till: Jag vet att det är ett allmänt intryck baserat på vittnen som såg 

saken nära håll under ett ögonblick. 

-Ben Ringer det här klockor? Har nån annan farkost haft såna symboler?  

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Tom.  Det enda farkosten med symboler som jag vet om var den Roswellavbildningar. med  

-Ben. Har du några bilder på hur de såg ut? 

-Tom, Ja, titta här. Särskild här. 

-Ben. Vad betyder? 

-Tom. Det är två olika händelser som stammar från samma kultur. Nästa fråga blir: Varifrån? I det här fallet, inte från 

planeten. 

 

Ben har en sista fråga. Vad fanns i lådan? 

-Tom. De går in i skogen med en låda för att hämta nåt ut ufot. Om lådan var mindre än farkosten kanske de var kvarlevor. 

Piloten, kanske. Så här ser jag på saken. 

-Ben. Tom och du gav mig mycket info. Det gäller Kecksburg och även Roswell. Om vår regering erkänner nåt och säger: ”Vi 

ljög. Det var ingen meteor.  Vi hittade nåt. Vi bryr oss inte om meteoren. Vi lastade på en fakost på flaket. Vi tog den till Wright-

Pat”. Kalla kriget är över. Vi har avslöjat många hemligheter från den tiden. Tävlingen om rymden är över. Om NASA jobbade 

med nåt varför inte brätta om det var nåt som var vår eller ryssarnas och säga: ”Här har vi ett intressant museiföremål”. 

-Tom. Här har vi ekollonet från Kecksburg. Vi får ständigt den frågan. Svaret är att en påbörjat mörkläggning är svårt att 

stoppa.Den som stoppar den, får betala priset. Någon får betala det politiska priset och ingen vill göra det. Jag tror att 1947 hade 

vi inte kunnat hantera folk från andra planeter. Men nu. Med alla fallen som rapporterats accepterar de flesta att det finns annat 

liv i universum. Statistiskt sett, är det självklart. Det finns annat liv i universum. 

-Ben. Du tänker att i kan vara redo. 

-Tom. Vi är redo, men frågan är om hemlighetsmakarna är det. Det tror jag inte och de kanske aldrig blir det. För någon måste 

erkänna att regeringen har ljugit i drygt 70 år. 

-Ben. Så du menar att om Kecksburg var en rysk satellit så hade det säkert sagt nåt nu, men så är det inte. 

-Tom. Det är utomjordiskt. 

-Ben. Och det är del av ett större …. 

-Tom. Ja. 

-Ben. Men det känns som att Kecksburg är nåt mer än det. Vi vill inte säga nåt…..för det finns en större story.  

-Tom. Det ingår i den stora hemligheten. Att säga sanningen, skulle inte få slut på frågorna. Det skulle bara leda till andra frågor. 

”Vad mer ljuger ni om?” Det är därför som… Ben, de kommer aldrig att berätta sanningen om UFOn. 



 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

 

   

 

 

                   

 

 

Lastbilschaffisen här säger att han vet vart föremålet fördes. Mannen på bandet levererade tegel till flygbasen Wright-Patterson 

och han såg nåt som han inte bode ha sett.  

Ben. Efter mötet med Tom Carey, fick jag en paket från Stan Gordon. Han sa att han upptäckt nåt stort som jag måste få höra. 

Vad finns i kuvertet? Medan jag försökte utröna vart man tog Kecksburg-ufot har Stan Gordon också jobbat på och hittat ett 

inspelat vittnesmål och han såg nåt som han inte borde ha sett. 

 

 



 

 



 

 

 

                 

 

Anonyma Lastbilschaffisen. Det fördes från baksidan av Wright-Patterson-basen hela vägen till basens centrala del, ner på 

sidan. Farkosten såg ut som ett ekollon. Den var drygt fyra meter högt och tre till 3.7 m brett. Det var text på sidan.  

Den anonyma lastbilschaffisen såg agenter ta föremålet till en hangar men det var inte allt. 

Jag såg nåt ligga på arbetsbänken där. Det hade mörkgrön eller brun hud. 

-Ben. Vi har ett vittne som säger Att ufot från Kecksburg kom genom bakre grinden på flygbasen Wright-Patterson. Det här 

uttalandet är viktigt för hela Kecksburgs historian.  
 

-Ben. Föremålet beskrivs likadant som vittnena beskrivit det. Det ser ut som ett ekollon och har märklig skrift nedtill. Flygvapnet 

hämtar farkosten och tar den till Wright-Patterson. Så säger han att han ser en kropp. Folk har beskrivit en stor låda som togs till 

skogen.. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Bill. Han bar ner den till föremålet. 

-Ben. Man tror arr en kropp kan ha hittats. 

-John. Vad de än hämtade, ville de inte att folk skulle få veta nåt. 

-Ben. Men det som hände efteråt, kvarstå att se. Lastbilscaffisens vittnesmål bekräftar att Flygvapnet hämtade upp både ett ufo 

och en kropp och tog dem till Wright-Patterson, men nu är frågan: Varför?  Jag är säkert på att Kecksburg än idag handlar om 

nationell säkerhet. Om det bara hade varit en meteor eller en satellit, i där här läget, hade vi berättat om det, men så är det inte.  

  
 

 Fullständigt bevis: Die Glocke  ekollon 

Bilderna från Nazitysklands rymdbas i Ostpreussen och bilder från Kecksburs ufokrasch tydligt visar att farkosten från 

Kecksburg härstammar från den Nazityska rymdbasen. Texterna bekräftar ursprunget. Samma kultur. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

En testflygning med Die Glocke, ekollon 1935 - 36 i Nazityskland. Bilderna visar rymdfarkosten Die Glocke som står på 

sin startplats före testflygningen. Observera att bakom projektet stod till 100% utomjordingarna. – Kan detta vara den 

första, ursprungliga prototypen till Die Glocke före testflygningen??? 

Prototyp –1? 1935 - 36?  

Die Glocke 

Die Glocke prototyp-2?  

Störtar 1937 i Tyskland 

Die Glocke pototyp-3? 

Störtar i Roswell 1947 

Text/symbolrt Die Glocke pototyp-4? 

Störtar i Kecksburg 1965 

Text/symbolrt 

  

En skiss av farkosten i Kecksburg som störtade 1965. Vissa källor berättar att det var två utomjordingar som utgjorde 

besättningen på farkosten. Det flesta berättar bara om en utomjordning.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

En bild som säger allt. Gustav Hitler och en utomjording, en av de 

små gråa, träffades och skakade hand med varandra i rymdbasen i 

Ostpreussen. Våren 1945 transporterades Die Glocke-farkosterna i ett 

tyskt, speciellt utrustat flygplan med SS-General Hans Kammler 

ombord till USA. Flygplanen landade i södra delen av USA.  
 

Hans Kammler,  

SS-General 

1901 - 1945??? 

Civilingenjör/konstruk

tör i Haunebu/Die 

Glocke projekt. Det 

finns uppgift om att 

han arbetade dold efter 

kriget i USA, på Area 

51 under ny identitet. 

 

Jakob Sporrenberg, 

 SS-officer 

1902 - 1952 

Projektledare för Haunebu, 

Die Glocke projekt, från 1934 till 

1944 

Avrättades i Polen 1952 

 
Det här är ingen hemlighet. Nazitysklands UFO-

rymdprogram känner hela världen till via Internet.  Jag själv 

hittade dem ute på Internet i början av 2000-talet. Pålitliga 

källor som kände till ursprunget. Vissa källor berättade att i 

början planerades 7 farkoster Die Klocke/Vril som 

testmodeller, och det var ett hemligt V-7 projekt Innan 

Gustav Hitler försvann spårlöst/lämnade jorden, skänkte han 

Die Klocke rymdfarkosterna till USA. Förmodligen 

President Trumans godkännande togs emot i södra delen av 

USA. Farkosterna tillverkades av utvalda tyskar tillsammans 

med utomjordingar och det böjda metall som farkosterna 

framställdes av hämtades från planeten Venus. Allt kunde 

ske enligt avtal mellan Gustav Hitler och utomjordingarna 

av hans ufogrupp. Nu vet man att Kecksburg idag inte kan 

handla om nationell säkerhet på grund av Nazitysklands 

ursprung. Om världen känner till Kecksburgs farkostens 

ursprung då är varken hemlighet eller säkerhet för USA.  

Die Glocke krasc Kecksburg 1965 

Text/symboler 

Jag själv skrev om rymdbasen i Nazityskland 2011. Se även länken Industri, Akhenaton den allsmäktige, sidorna 33-34 och 

Lammets testamente, sidorna 17-18 och 96.. Vidare länken De globala brottens Son, sidorna 28-30 och 48-59. 

 

Die Glocke krasc i Roswell 1947 

Text/symboler 

Den 25 februari 1942, Kalifornien 

Oidentifierat föremål 

Eller 

Slaget om Los Angeles 

Los Angeles är en stad med extremt många UFO-observationer. Tusentals UFOn finns dokumenterade i officiella arkiv. De 

flesta har logiska och vetenskapliga förklarningar, beroende på om man är för UFO eller emot UFO. Men vissa observationer går 

inte att förklara, de är hemligtstämplade. Den 25 februari 1942: Något dyker upp ovanför Los Angeles. Tre månader efter Pearl 

Harbor spanar luftvärnet efter japanska flygplan. De fokuserades mot en viss punkt på himlen, sen började luftvärnet skjuta. Alla 

i kvarteret stod ute på gatan och alla tittade upp.   

 

Den 25 februari 1942 sände Gustav Hitler ett flugande tefat över Los Angeles i syfte att skapa kaos och oro i hela USA. Han 

lyckades väl med sitt syfte. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

En bild på det flygande tefat/föremålet. Bilden liknar på de farkoster/UFO som redan fanns i Nazityskland. 

Se länken De globala brottens Son, sidorna 40-47.-Det finns dokument om detta, alltså ”Slaget om Los Angeles”,   Det 

bör vara riktigt, men inget UFO skötts ner. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bortförande av UFO 
Sen 60-talet hävdar hundratusentals amerikaner att de har förts bort. Trots det har staten aldrig erkänt att det har skett. De 

drabbades trovärdighet och mentala hälsa har ifrågasatts. Kan sanningen vara så hemsk att de inte fåt bli känt? UFO-

utredaren Ben Hansen ska undersöka det. 

Rob Fullington, UFO Abductee 

 -Ben. Jag är på väg till Rob Fullington i Salinas i Kalifornien. Rob kontaktade mig, för likt tusentals andra amerikaner ska han 

ha bortfört av utomjordingar. Hans berättelse är osannolik, men få har hört den.  Under två år har saker pågått som verkligen 

besvärar Rob. Han hade gått ner i vikt, svår huvudverk och smärta i skrevet. Han uppsökte läkare men inget kom fram. Han 

genomgick regressionshypnos och upptäckte något chockerande. Han anmälde mötet, men det utreddes aldrig. 

 

- 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Hej. Rob. Jag heter Ben. 

-Rob. Trevlig att träffas.  

-Ben. Tack för att du tar emot mig. 

-Rob.Stig på.  

-Ben. Jag har förstått att du har varit med om dramatiska upplevelser. Jag vill att du berättar när det började. 

-Rob.  Jag hade ingen aning om att jag blev kontaktad. Den var den fjärde juli 2009. Jag gick ut runt midnatt. Jag brukade 

röka. Det var underlik. Jag trodde att det var en satellit i himlen. Jag har bilder på det.  

                                                             Oidentifierat flygande föremål. Den fjärde juli 2009. 

-Rob. Det kom ner från rymden till trädgården ovanför träden. Det var en stor glimmande skiva. Jag blev livrädd. På grund av  

 Någon kraft eller teknik så kunde jag inte hålla mig vaken. Det blev bara svart.  

 

Efter mötet mins inte Rob vad som hände efter att han slogs ut. Han vet bara att han var borta i nästan fem timmar. Det kallas 

saknad tid vid UFO-bortföranden. Efter flera månaders sökande vände sig Rob till hypnoterapi. 

-Rob. Toppen av min kranium var borttaget och jag kunde se min hjärna. Jag var inte ensam. De var stycken. Två på var sida 

och en bakom mig. De såg ut som humanoider.  Två armar och två ben.  

  Där kunde Rob få fram minnena från bortförandet.   Hans liv blir aldrig mer sigt likt.                                                          

-Rob. Jag är inne i ett rymdskepp. Min kropp är fastspänd i en stol.  



 

 

 

 

 

 

 

 

-Rob. Jag mins inte så mycket av vad jag såg. Jag mins hur de strök sina fingrar på min hjärna. Sen blev det bara svart. Jag 

vaknade. ”Varför ligger jag i sängen? Jag såg der”. Jag kan inte.  

-Ben. Skrämmande.  

-Rob. Ja. Jag var skräckslagen.  

-Ben. Jag vet att många har frågat. Hur förlikade du dig med att veta det när du vaknade? Det var inte bara en klardröm.  



 

 

 

     Utomjordingar                                                                                 Rivsår från kat 

 

            Utomjordingar                                                                               Rivsår från hund 

 

                Utomjordingar                                                                   Rivsår från människa, människor 

  

 

-Rob  Jag börjar få märken på kroppen. Du ska få se. Här är ett exempel. Det är min vad. Det har läckt. Blåmärken har lagt 

sig. Det var tre runda blåmärken. De har tagit en bit av min hud. Ungefär som en fingernagel.  

-Ben. Vad händer här? Ärdet vänstersidan av bröstkorgen? Höger? Det som jag vet om rivmärken när en människonagel river 

någon så får man en upphöjd rudnad från nagelns bredd längs med såret. Det ser ut mer ut som klor. 

-Ron. Jag antar det.  

-Ben. Det är skräckinjagande. 

-Ron. Det gjorde ont i flera veckor. 

- 

Rivsår från människor eller djur brukar gå i parallellt mönster. Ben har aldrig sett något liknande. Det här var bara vara början 

för Rob. Trots att han har fysiska bevis från mötet var ingen intresserad även situationen blev hemsk. 

-Rob.  Sen började jag bli sjuk. Jag spydde hela tiden. Ibland blod. Jag hade gnagande magsmärtor. Jag vaknade med blod på 

kuddarna.  

-Ben. Blödde det från munnen? 

-Ron. Ja, 

- 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

-Ron. Ja, Kroppen tog inte upp näringsämnen så jag gicj´k ner i vikt. Jag gick ner från 95 till 52 killo.  

-Ben. 51 kg.  Va?  På hur lång tid?  

-Rob. Ett par månader.  Halva kroppsvikten på ett par månader? 

-Rob jag ville ha svar, men ingen kunde hjälpa mig. Läkarna hade ingen aning. De gjorde alla tänkbara tester. MR, 

datortomografi – allt. De hittade inte något. Jag har gått genom allt. Jag röntgade och åt samtidigt.  

_Ben. Du fick inte i dig någon näring. 

-Rob. Läkaren sa: ”Du kommer att dö”.  

Den sista utvägen för Rob blev hypnoterapi.  

-Rob. Jag började förstå att de gjorde mig sjuk.  

Han började tro att tillfångatagarna hade förstört hans kropp på så sätt som läkarna inte kunde se.  

-Rob. Jag sa till alla: ”Du kommer inte tro vad det är”. Mina vänner och familjen började stöta bort mig 

Efter många plågsamma månader vände Robs tillstånd och hans läkare blev återigen förbluffande. Jag är fortfarande 

skräckslagen. Det är ett stort trauma. Jag har funderat på att sluta tänka på det. 

Rob har anledning att vara bekymrad.  För två veckor sen såg han ljuset igen och känslan kom tillbaka. Han kan bli bortförd 

närsomhelst. 

-Ben. Kan du flytta så att de inte hittar dig?  

-Rob. De vet var jag är hela tiden.  

-Ben. Tack för att du berättade.  

Project Blue Book 



                                                                      J. Allen Hynek 

                                                                          CUFOS 

 

 

 

 

 

Ben ska hjlpa Ron genom att gräva i det förflutna. För att ta reda på vad staten vet om bortföranden. För att kunna göra det 

ska Ben läsa akterna i Project Blue Book. Drygt 10 000 dokument som J. Allen Hynek har sammanställt.  De flesta akterna 

finns på CUFOS som jag ska besöka.  CUFOS är en organisation som dr Hynek grundade. Målet var att vetenskapligt 

analysera UFO-iakttagelser.  



 

                                                             Mark och Ben i CUFOS 

 

 

 

 

 

 

                                                              Betty och Barney, 1061 

Ben. UFO-historikern Mark O´ Connell skall hjälpa mig med efterforskningarna. 

-Ben. Jag har varit i norra Kalifornien. Jag träffade Rob Fullington som ska ha blivit bortförd av utomjordingar. Han tror att han 

blev undersökt. Läskiga ingrepp gjordes på honom och han upplever saknad tid. Jag undrar om det finns några fall med 

bortföranden med märken på kroppen och som återupplevs genom hypnos. 

-Mark. Tidslucka…..   Du känner till Barney och Bethy Hill från 1961. 

Hypnotiserat par berättar. 

-Mark. Det är den mest klassiska händelsen. Ett par är på smekmånad i bergen i New Hampshire. 

-Ben. Jag mins delar. Jag har inte hittat närmare på hela händelsen och jag har glömt att de saknas mycket tid. 



 

 

 

 

-Mark. De kom hem två timmar senare än vad de borde och förstod inte. Det tog två timmar innan de började minnas något 

under den tiden. Likt efter bortförandet av Rob genomgick Betty och Barney hypnoterapi för att minas.  

-Mark. Det som de mindes spelades in och finns i CUFOS bibliotek.  

-Betty. Lag ligger på ryggen på ett bord. Jag ser nålen. Det är den största nålen som jag har sett. Jag säger att det kommer att 

göra ont men han sätter den i min navel. Jag grät och sa att det gjorde ont och bad honom dra ut den. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Charles Hickson, 42 år                                                                          Calvin Parker, 19 år 

 

 

 

--Barney. Jag hör inte några ljud. Inga ljud alls. Jag måste hämta min pistol!  

-Ben. Det är otäckt. 

-Mark. Vet du hur flygvapnet svarade? 

-Ben. Nej, 

-Mark. Föremålet var troligen Jupiter. 

-Ben. Jupiter. 

-Mark. Det gjorde inte någon nöjd. De kom överens om att det var en topphemlig väderballong. 

-Ben. De sa likadant om Roswell.  – Att höra hur Barney Hill reagerar kommer inte från någon som ser en planet. . Staten 

försöker bortförklara det.  

-Mark. Absolut. Utan tvivel. 

-Ben. Jag slås av likheterna med Robs berättelse. 

UFO-iakttagelser, saknad tid, utomjordiska experiment och ett medvetet försök av myndigheterna att förklara bort. Varför 

mörkas det? 

-Mark. Du kan ha sett att jag har en annan akt. Du har kanske hört om bortförandet om Pascagoula 1973?  

Ben. Ja, men vet inget om det. 

-Mark. Det stämmer med allt det andra. Utomjordingar som utför mediciniska undersökningar. 

 Pascagoula  På kvällen den 11 oktober 1973, i närheten av Pascagoula togs 42 årige Charles Hickson och 19 årige Calvin 

Parker ombort på en rymdfarkost. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Mark. Bortförandet får stora rubriker. Hynek dök upp två dagar efter att det hände. Dr. Hynek gillade inte ärenden med 

bortföranden. De innehöll för många frågor som han inte kunde besvara. 

 

 -Mark. Vi har en inspelning av en intervju med Charles Hickson. Vi lyssnar på den. 

-Charles. Jag undrade vad de skulle göra. Ska de döda oss? Jag trodde inte att jag skulle sätta min fot på jorden igen. Att jag 

inte skulle  få se familjen. Staten säger att de inte finns. Vad händer? Måste 200 miljoner människor se ett UFO innan man tror 

på det? 

 

Övers. 

 -Mark. Bortförandet får stora rubriker. Hynek dök upp två dagar efter att det hände. Dr. Hynek gillade inte ärenden med 

bortföranden. De innehöll för många frågor som han inte kunde besvara. Det här är vad han hörde. 

-Charles, Calvin. Jag har inte sett något liknande. Det går inte att förklara. Folk måste börja tro på det. – Såg du hur dörren 

öppnades.  –Jag vet inte. Man såg ett blått ljus och sen kom de bara ut. Det går inte att få folk att tro på det. Jag kunde inte röra 

på mig.  

 -Ben. Man kommer att prata om det även när man har lämnat rummet.  

-Mark. Man kan höra adrenalinet i deras röster. Hynek lämnade hypnosen med en annan uppfattning. Lyssna på vad han säger. 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Hynek. Jag trodde inte på det, men jag har jobbat med männen ett tag. Jag har lyssmnat på inspelningar som de inte visste om. 

Jag såg hur Charlie var under hypnos. Jag är övertygad om att han inte hittar på. De har upplevt något. 

-Brn. (med leende). Det låter som Hynek. Han säger inte att de blev bortförda. Han säger att han är övertygad om att det var 

äkta.  

-Mark. Det första som Calvin och Charles gjorde var att ringa sheriffen. Sheriffen Fred Diamond och Hickson och Parker 

fruktade att de hade utsatts för strålning. De fick sheriffsbiträdet att köra dem till flygbasen och låta dem bli undersöka för 

strålning. De blev undersökta. 

-Ben. Hade de några märken? 

-Mark. Ja, det finns en rpport i akten. 

-Mark. Stickmärken på ”Charles Hickson och Calvin Parker” ungefär 72 timmar efter bortförandet  Det finns märken på 

kroppen som männen inte kan förklara.   

-Ben. Det finns många likheter mellan ärendena. 

-Mark. Fallet i Pascagoula 1973 och liknar fallet med pret Hill1961. I båda fallen försökte staten förleda eller mörka bevisen. I 

Rob Fullingtons fall kan statens strategi vara att strunta i alla uppgifter. Jag har pratat med Calvin Parker. Jag tycker att du ska 

besöka honom. Det finns något som inte stämmer med Flygvapnet. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Ben. Jag är i Pascagoula i Mississippi för att träffa Calvin Parker som var med om bortförandet 1973. Calvin möttes av misstro 

så han har hållit sig undan hela livet. Han har knappt pratat om det som hände på drygt 30 år. Han bor i området och jag ser 

fram emot att prata med honom för det har påverkat hans liv. 

                                                                                               En utomjording 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Trevligt att träffas..  

-Calvin. Stig på. 

-Waynette. Jag hetter Waynette. 

-Ben. Trevligt att träffa dig med. 

Caivins fru Waynette har undvikit kameror sen bortförandet. men hon gör ett undantag för Ben. 

-Ben. Hur länge har ni bott här? 

-Calvin. Sen efter Katrina. Jag har aldrig sagt till mina grannar vad jag heter. De fick reda på vem jag var förra året.  

-Ben. Hur länge använde du det namnet?  

-Calvin. I 45 år.  

-Ben. Hette du Waynette? 

-Waynette. Ja. 

-Ben. Du har varit med ända sen det hände. Ni var förlovade.  

-Waynette. Det inträffade i oktober och vi skulle gifta oss i november. 

Det här är första gången Waynette berättar vad hon upplevde. Hon har inte vågat berätta.  

-Ben. Hur påverkade det dig? 

-Waynette. Det var väldigt svårt. Jag förstod att han hade drabbats av något hemskt. Under de första två månaderna darrade 

hans mun. Det var som en nervös…….  Han hade aldrig gjort så. 

-Ben.  Du ville inte prata om det. Det är säkert jobbigt än idag. Kan du berätta för mig vad som hände? 

-Calvin. Absolut.  Vi slutade vid femtiden på kvällen.  Vi parkerade och gick ner mot piren.  

-Calvin. Då såg jag blå ljus bakom mig. Likt dem som sitter på polisbilar. Jag tänkte att vi skulle åka i finkan. Vi vände oss om 

samtidigt. Tre kraftiga varelser kom mot oss. De var gråa. Deras hud liknade elefanthud. En tog mig i vänsterarmen och jag 

kändes hur en spruta sattes in. Jag blev helt förlamad. Jag kunde bara röra på ögonen. De tog oss till farkosten. Den fula 

varelsen la mig mot ett bord i 45 graders vinkel. Sen kände jag hur någon kom in. Det var en kvinna. Hennes två mellanfingrar 

var lite längre. Hon tog i min haka och mellanfingrarna på andra handen körde hon ner i min hals. Jag började blöda och då såg 

jag hur de såg ut. Jag hade aldrig sett något liknande.  Då hörde jag hur Charlie sa: ”Hur är det, Charlie?  

-Ben.  Folk har sagt att det var änglar från himlen men jag tror inte på det. Om jag skulle gissa så måste de har kommit från en 

annan galax eller planet. Inte från den här världen.  

-Calvin. Det kan jag garantera.  

-Ben. Det är helt otroligt.Såg du öron eller ögon? 

-Calvin. Jag såg inte något i ansikte. 

-Ben. Armarna, då? 

Calvin. Jag brukar säga att händerna var krabblikna. Händerna var alltså som kniptänger. Kvinnan hade en vass klo. 

-Ben. Här är en teckning från dr Hyneks akt. 

 



 

 

 

Ben. Här är en teckning från dr Hyneks akt.som bygger på Charles och Calvins beskrivningar.  

 

  



 

 

 

 

 

 

-Ben. Här är en teckning från dr Hyneks akt som bygger på Charles och Calvins beskrivningar. Det är första gången Calvin ser 

den. Liknar den här det som du såg? Av det som tog dig ombord? 

-Calvin. –Ja, det är likt. Halsen och handen är rätt lik Armarna var lite längre jämfört med resten av kroppen.  

-Ben. Ringde ni till polisen? 

-Calvin. Jag sa: ”Det bästa för oss att inte berätta för någon”. Men Charles ringde till sheriffsmyndigheten.  Han berättade för 

dem och jag tänkte att han var en ediot. Två poliser kom dit. Han och kollegan körde till Kessler Air Force Base. Vi kom till 

grinden och de förde in oss.  Sex män i skyddsdräkter var där. De sa åt andra att gå undan. När de öppnade dörrarna var polis 

från tre counties där.De ville att vi skulle berätta. Jag sa att Charlie är bra för att snacka. Så Charlie berättade för dem. 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Charlie. Jag var livrädd.  Jag svär till Gud. – Såg ni bara tre män? -  Jag skulle säga tre varelser. Deras öron var spetsiga.De 

hade ingen mun som vi har. Det var en öppning under näsan. 

Varken Calvin eller Charles ändra sina berättelse under förhöret. Det var påtagligt och att männen talade sanning. Men det blev 

ingen uppföljning efter förhören.  

-Calvin. .Vi åkte hem till Charles lägenhet. Jag hyrde ett rum hos honom. Jag gick in på mitt rum och tog av alla kläder.  

 honom. Sen ställde jag mig i duschen. Där fanns rengöringsmedel. Jag satte på varmvattnet och hälde rengöringsmedlet över 

mitt huvud och kroppen. Jag trodde att det skulle döda alla bakterier. 

-Ben. Äe skändad ett bra ord? 

-Calvin. Ja. Det påverkar mig än idag. Jag har inte kunnat lita på människor. 

Calvin fick ingen hjälp av myndigheterna som utredde fallet. När berättelsen läckte ut blev han förödmjukad av almänheten.  

-Ben. Har du haft några upplevelser sen?   

Det som hände sen har Calvin hållit hemligt i drygt 25 år. 

-Calvin. 1993 sa jag till min fru at jag skulle åka och fiska. När jag var ute så fick jag en tidslucka. 

Precis som paret Hill 1961 ocRob 2009. Jag satte mig för att äta klockan elva. Jag var hemma klockan tre på natten. Jag viste 

inte var jag var. Rätt mycket tid är borta. För inte så längesen fick lag hypnos i tre timmar. 1993 återvände de för att plocka ut 

något. De kan ha satt in något i mina näsborrar. 

-Ben. Du kom ihåg att de kom tillbaka. Bekymrar det dig? 

-Calvin. Jag är paranoid. Jag sover tre timmar om natten. Anledningen är att jag vill kunna försvara min familj om de ska föra 

bort någon. Jag vill inte att de stormar in.  

-Ben. Det har påverkat dig. 

-Calvin. Ja, och det gör det än.  

Bevisen är övertygande. Inspelningen, förhöret och han övertygade dr Hynek. Han är fortfarande rädd och får ingen hjälp av 

staten. En sak som Calvin var förtegen om var att han var med om ett nytt möte 1993. Han vet inte vad som hände, men han har 

en tidslucka. Han kan inte säga var han var under 15 timmar. 

-Ben. Jag åker gärna till platsen.  

-Calvin. Då gör vi det. 

Ben. Calvin ska visa mig platsen där det inträffade för 46 år sen. Jag ser fram emot att se ”brottplatsen”.  



 



                                                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                        

-Ben. Körde du den här vägen till platsen där du fiskar? 

-Calvin. Ja, men då var det en grusväg. Kommunen har satt upp ett historiskt monument för det var en historisk händelse. Där 

borta vid bryggan. 

-Ben. Är det här floden?  

-Calvin. Ja, River Hapanow. 

-Ben. Släppte de av dig på piren eller kanten? 

-Calvin. Det var på kanten men mot floden.  

-Ben. Undrar du om det är något särskilt med dig och Charlie? 

-Calvin. Jag vill tro att vi var på fel plats vid fel tillfälle. Men ibland undrar man om de valde oss ab någon särskild anledning. 

Om det var något. Jag lever och kommer att dö vid floden. Det är et fråga som jag troligen aldrig få svar på. - -  

Ben. Jag återvänder till Salinas, Calvin fick veta mycket genom hypnos.  Om Rob kan komma ihåg mer av sitt bortförande så 

borde staten ta det på större allvar. 

Det var på kanten men mot floden. 

 

-Calvin. Jag skulle alltid tro att de kommer tillbaka. Jag tror att de hade någon spårning. 

Om de återvänder till Calvin så kan de återvända till Rob. 



 

Rob Fullington ska genomgå en ny regressionshypnos. Ben ska få mer information om hur utomjordingarna såg ut. Rob ska 

träffa hypnoterapeuten Laurie McDonald.  



 

 

 

 

-Laurie. Det kör runt i magen. Det är normalt. Koppla av. Just nu är det betahjärnvågor som är medvetet kritiskt tänkande. Vi 

ska ta dig till alfa som påminner om ett sömntillstånd. Då kommer du åt dina minnen. 

-Ben. Är vi klara nu? Lycka till. - - Jag har bett ett tecknare avbilda det som Rob beskriver. 

 

Ben till Rob Fullington . Det här är Laurie McDonald. 

-Laurie. Trevligt att träffas. 

-Ben. Jag ska sitta i ett annat rum och följa vad hon få fram.. Jag kan övervaka ditt hjärta. Vi tar ringfingret. Jag ska även mäta 

hans hjärnvågor med en EEG-maskin. Då vet jag när han hamnar i hypnotisk trans. 



 

 

 

 

 

. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Jag kollar alfa och betavågorna. Alfavågen börjar byta plats med beta. Rob är hypnotiserad så Laurie tar honom tillbaka till 

bortförandet. 

-Laurie. Var är du? Se dig omkring? 

-Rob-. På ett plat bord. 

-Laurie. Är det någon där? 

-Rob. Ja. Som en bönsyrsa. 

-Laurie. Beskriv det för mig.  

-Rob. Lång. 180 centimeter lång. Mandelformade ögon, hund i flera färger, stora underarmar och långa smala fingrar, 

tre stycken, som i en syrsaställning.  

-Lorie. Det är mycket bra. 

 

Med tanke på likheterna mellan Calvin och Robs bortförande vill Ben och Laurie frågar om Rob mins något om inplantat. 

Calvin. Något kan ha placerats i min näsborre. 

-Lorie. Jag ska fråga om inplantat. 

-Rob. Det var någon form av ingrepp. 

-Laurie. Jag börjar som jag alltid gör. Jag ska be dig ta några djupa andetag. Jag vill inte göra det på TV och hypnotisera tittarna. 

Dra ner minnena till dina fötter. Där finns en energi. Det är en väldigt avkopplande energi.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Kom du ihåg lika mycket förut? 

-Rob. Inte så här. 

-Ben. Jag vill fokusera på implantatet. Om Rob har en inplantat under tungan kan det sända ut signaler. 

 

 

-Ben. Se. Vad är det? 

-Laurie. Det är oväsen. Hur är det? 

-Ben. Det är konstigt. Vad är det? 

-Rob. De är under min tunga. 

-Ben. Du måste avbryta, Alex. 

-Alex. Jag fattar. 

-Ben. Vi måste väcka honom, Laurie. 

-Laurie till Rob. Jag tar dig tillbaka på ett, två….  Ta en djup andetag på tre, öppna ögonen. Så där ja. 

-Ben. Jag går in nu. 

 

 

 



 

 

 

 

-Ben. Den här utrustningen känner av dem. Jag ser inte att det kommer något. Mätaren fångar inte upp något, men det kan ändå 

finnas något. Rob ska röntgas. Du har gett oss fin information. Vår tecknare är här. 

. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

 

-Ben. Vad har vi först, Vicky? Coolt. Kan du se? 

-Rob. Det är på pricken. Händerna, Ja.  

-Ben. Har huvudet den formen? 

-Rob. Det är väldigt trekantigt. Och ögongloberna är påtagliga. Mycket större än folk beskriver. Ja, mycket större. 

Ögonen verkar bestämma huvudets form.Det är sånt som mardrömmar bygger på.  

 

Robs utomjording liknar inte Calvins, men båda männen mins att de fick en implantat i näsan eller munnen. En kuslig 

likhet. 

(Man kunde ju följa hur utomjordingen avbrutit hymnosen förmodligen genom implantatet under Robs tunga.) 

 

-Ben till Laurie. Tack för din tid. Tack för att du tog honom tillbaka till den otrevliga platsen. 

-Laurie. Det är mitt jobb. 

 

Ben. Det finns ett rykte bland ufologer som har fångat mitt intresse. Eisenhower ska ha undertecknat ett fredsavtal med 

utomjordingar 1954 som kan ha tillåtit bortföranden. Är det sant så är det ett laddat avslöjande.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jag ska prata med Laura Eisenhower som är presidentens barnbarn.   

-Laura. Hej. Hur är det? 

-Ben. Bra. Tack för att du vill prata. Jag har hört rykten som jag hoppas att du kan bekräfta eller dementera. Tror du att din 

farfars far Dwight D Eisenhower skrev ett fredsavtal med utomjordingar?  

-Laura. Det är sant. Det som jag vet om hans relation med utomjordingar så hölls ett möte 1954 på Edward´s Air Force Base. 

Det verkade ha diplomatiska avsikter. Det handlade om bytesaffärer med varor, naturresurser , grundämnen och ämnen. Det var i 

utbyte mot bortföranden.   

 

-Ben. Varför vill de föra bort människor? 

-Laura. De behöver vårt dna. Vi har ett skatt i form av dna som är ett levande bibliotek.  

Laura säger att utomjordingar vill analysera vårt dna. För att förstå Universums hemligheter. De tror att det finns i dna:t hos allt 

levande. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Det verkar vara gemensamt hos de som har blivit bortförda. Kan du förstå varför din farfar gjorde som han gjorde.  

-Laura. Jag tänker inte skydda någon. Jag vet att han visste inte vad de handlade om.  Hur kan man få en helhetsbild av det?  

-Ben. Vad förlorar staten om den berättar för allmänheten om avtalen och bortförandena? Varför sopar de det under mattan?   

-Laura. Man måste tro att de försöker göra det bästa för människor. Att de ska få veta en viss del. De är förhindrade att berätta. De 

kan mista sina liv. 

 -Ben. Tack så mycket. 

-Laura. Tack. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ben. Lauragav mig mycket information. Mycket av det är svårt att ta in. Men om utomjordingar har ingått avtal med USA:s 

regering så vill den inte att allmänheten får reda på det.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ben. Hur är det, Calvin? 

-Calvin. Bra, Ben. Det har hänt något. Ett nytt vittne har trätt fram. Hon såg allt. 

-Ben. Är det någon som såg……Du sa att en kvinna såg något när du var och fiskade.  

-Calvin. Absolut. Vi har kollat upp henne och hon är pålitligt. Hon har inte sagt något.  

-Ben. Fantastiskt. Tack för att du ringde. 

-Calvin. Tack själv. 

Calvin sa att ett nytt vittne har dykt upp. En kvinna har sett vad som hände. Jag vill bara prata med henne. 

Ben fick ta på vittnet. Hon ville inte bli filmade men ställde upp på en ljudinspelning. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

-Anonym vittne. Hej, det är här--- Jag hörde att du undersöker bortförandet som inträffande 1973. På kvällen den 11 oktober 

1973 Jag satt i bilen med min make nära Pascagoulafloden. Jag släppte av honom för han jobbade som fiskare. Vi såg ett blått 

ljus i himlen som gick fram och tillbaka. Jag klev ur bilen men jag såg något i vattnet. Det såg ut som en människa, men det var 

något annat. Jag tror att det var en utomjording. Calvin Parker beskrev samma sak jag såg. 

 

 

 

 

Ben. Lauras avslöjande om statens roll är skrämmande. Det finns tusentals offer. Som tur är föt Rob ger de varann stöd som inte 

får av andra. Robs hypnoterapeut har satt honom i kontakt med en stödgrupp. Många som har förts bort berättar om samma 

upplevelse.  

 
 

Ben. Vi har hittat ett vittne som styrker Calvibs berättelse. 

Men det gör statens slöhet mer frusterande. Hade han tagits på allvar 1973 hade det inte tagit 40 år för ögonvittnena att träda 

fram. 

 
 

Valeria 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

Gruppmöte 

-Valeria. Jag heter Valeria. Jag var med om en stor triangelformad farkost. Jag var tvungen att lära mig mer. Många tror att de 

riktar in sig på flera generationer i samma familj. Många av livsformerna lever längre än människor. De följer människor i 

samma familj för med deras livslängd kan de inte studera allt som de vill studera med en vanlig människans livslängd. Människor 

förses med spårningsutrustning. Det har pågått länge. 

-Rob. Min pappa kan berätta om en dröm som han vaknade ur. Det måste vara en dröm om du vaknar. Jag gick tunt i huset och 

och blev jagad av små varelser. Det hände pappa.  

- 

Många tror att de har fått implantat. Att utomjordingarna återvänder. Och staten lyssnar inte på dem. 

Ben. Jag blev förvånad övar att olika arter förde bort människor. Betty och Barney Hills var gråa, Robs var bönsyrsan. Jag vet 

inte vad de heter som följde bort Calvin. Man undrar vad som händer. Calvin känner sig utsatt. Hur stor risk är det att vi andra 

kan bli bortförda. Baserat på vad Laura sa kan man undra hur delaktig staten är.  

  

Att USA har avtal med utomjordingarna är naturligt. Utomjordingarna opererar framför allt i USA. Enligt Laura har hennes 

farfars far D. Eisenhower skrivit avtal med en grupp av utomjordingar 1954. Men det var inte det första avtal med utomjordingar. 

I september 1947 har president Truman skrev på ett avtal med grupp av utomjordingar.  Avtalet kallades för Majestic 12.  
 

En hemlig grupp som kallades Majestic 12. Den bildades av president Truman i september 1947.  Enligt dokumenten bestod 

kommittén av tolv forskare, militärchefer och regeringsmän som skulle undersöka UFO-aktivitet. Vissa 

tror att Majestic 12 kan ha varit stationerade på Area 51, dokumenten är kända som Majestic 12-dokument. De diskuterar 

utomjordiska fenomen och UFON från ett djupt hemlighetsstämplat perspektiv. Allt skapades efter National Security Act 1947, 

vilken klubbades igenom hastigt bara månader efter Roswell-incidenten. Det är det yttersta domedagsvapnet som det hemliga 

projekt som bygger på omvänd konstruktion av utomjordisk teknik. SE Att erövra rymden 18, Lucifer sidorna 94-99. 
 

  

 

Chrles Hickso och Calvin Parker, I Pascagoula, 1973. Bortförda av okända art. Ca 180 cm lång 
 

Betty och Bansley Hill, 1964, i New Hampshire. Bortförda av utomjordingar 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rob Fullington i Salinas i Kalifornien 2009, bortförd av bönsyrsan. Enligt Robs beskrivning 

bönsyrsan var i en humanoid kropp, ca 180 cm lång. I alla dessa tre fall föll människor från 

jorden under biologisk/medicinsk experiment/undersökning av utomjordingar enligt avtal. Vad 

är det som dem saknar? Dem saknar det mänskliga blodet.  Deras mål är att erhålla det 

mänskliga blodet för att gå vidare i den nya mänskliga skapelsen. Ytterligare ett bevis att det 

forna egyptiska faraoners bilologiska experiment från berörda pyramider flyttades till bl.a. 

USA/Alaska. Nu tänker jag fortsätta att skaffa mera bevis, eftersom bevis i temat som räknas. 



 

 

 

 

 

 

 

  

 

-Ben. De senaste månaden har det kommit omskakande uppgifter om statens vetskap om  UFO. Jag tror att vi kan avslöja stora 

hemligheter.  

i 

I april 2020  bekräftade Pentagon att USA:s militär hade stött på oidentifierade flygande föremål i vårt luftrum.  

-Piloten. Vad i helvete är det? Farkosterna förflyttar sig på ett oförklarligt sätt. Det har teknik som är ljusår längre fram från 

vår. Kolla på den! Den snurrar.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Enligt en rapport som nyligen publicerades i New York Times kan staten ha ett plan för att demontera tekniken som finns i 

utomjordiska farkoster.  

Enligt en rapport som nyligen publicerades i New York Times kan staten ha ett plan för att demontera tekniken som finns i 

utomjordiska farkoster.  

I artikeln erkänner högt uppsatta t den statliga förvaltningen att det har funnits ett program som utredde hämtade vrakdelar som 

sedan studerades. Den sker än idag.  Eric W Davis informerade försvarsdepartementet i mars 2020 om upptäckterna  av: 

”Utomjordiska  fordon ej är tillverkade på jorden”. Under de senaste 75 åren har flera ufon störtat och vittnen menar att staten 

har hämtat vrakdelarna. Två stycken sticker ut, Roewell 1947 och och Kecksburg 1965.  

 

-Ben. Om jag kan fastställa var militären har fört farkosterna så kan de styrka artikeln i Times. Det kan vara bevis på att det 

finns utomjordingar. Jag ska träffa någon som jag tror  



 

 

 

 

-Ben. Tom Carey är som har jobbat inom flygvapnet har skrivit flera böcker o Roswell-nedslaget 1947. 

-Ben. Han menar att militären tog med UFO från Roswell och Kecksburg. De plockade isär dem för att sedan återskapa 

tekniken.  Enligt Tom har det gjorts på Wright-Patterson Air Force Base i snart 80 år. När det gäller Kecksburg, det är likadant 

med Roswell….  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                            Transistorer                                                    kavlar                                                  laser  

 

-Tom. Man kan knöla ihop den i näven och lägga den på en yta och då flyter den ut eller återgår sin ursprungsform. Man kunde 

inte kapa, repa bränna eller deformera den på något sätt. Den var oförstötbar. 

-Ben. Det är helt otroligt. 

-Tom. Vi hade ett vittne som var inblandad i projektet. Han sa att de försökte demontera minnesmettalen och det började redan 

1948. Det var efter Roswell-kraschen. Minnesmetall fanns inte innan 1948. 

-Ben. Vrakdelar från utomjordiska farkoster förs till Wright-Pattersonbasen. Vad händer där? 

-Tom. Allt hamnar på en avdelning för främmande teknik.  

-Ben. Där tar man alltså emot främmande och världsliga föremål? Vad händer sedan? 

-Tom. Det demonteras. Det har förekommit ända sen andra världskriget. De höll redan på med demontering vid kraschen i 

Roswell 1947. 

-Ben. Avdelningen tar hand om flygfarkoster som vi har beslagtagit eller hittat. De tar reda på hur de fungerar och demonterar 

dem. Sen använder de teknik till vår fördel. De gör så med fiendeflygplan och utomjordiska rymdfarkoster. 

-Tom. Ja, i ett nötskal.  

-Ben. Vilken typ av teknik har utvecklats? 

-Tom. Transistorer från Roswell, kevlar, laser och de hade minnesmetall. 

Flera år senare, efter att företaget Battelle fick uppdraget meddelande myndigheterna ett vetenskapligt genombrott. 

-Tom. 1962 höll den en presskonferens där de berättade om upptäckten av den nya legeringen nitinol.  

-Ben. Vad gör nitinol? 

-Tom. Nitinol är som en minnesmettall. Det är inte lika bra som originalet. Det används i hjärtklaffar och rymdprogrammet. 

-Ben, Vilken typ av flygfarkoster har utvecklats. 

-Tom. Tanken bakom Stealth kommer från nitinol. 



                             
 

 

 

 

 

 

-Tom. Ett flygplan täcktes med minnesmetall och syntes inte på radar. U-2 var den första och sedan ER-71 Blackbird.  

 

Under andra världskriget var USA:s bästa plan det tunga bombplanet. Kort därefter flög SR-71 Blackbird Stealth genom 

himlen.  

-Ben. Alla sa att det var amerikansk uppfinningsrikedom.  

 

Många tror att de stora framsteget i flygtekniken var ett resultat av militärens demontering av främmande teknik. 

-Tom. De hade inte klurat ut hur ufot i Roswell flög på 50-talet. De försökte bygga runda flygfarkoster men de var instabila.  



 

 

 

 

 

-Tom. De hade inte klurat ut hur ufot i Roswell flög på 50-talet. De försökte bygga runda flygfarkoster men de var instabila.  

-Ben. Som en svävare.  

-Tom. Ja. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Tom. Ja. Det finns många rapporter om triangelformade farkoster. Ser du det i Nevada så utvecklar de något sådant nu. Men 

ser du det i Wisconsin eller Tennessee så är det en av deras.  

-Ben. Det är möjligt att många av de demonterade sakerna har gjort att vi har klurat ut lite grann men de som den tillhör flyger 

också runt med det.  

 

(Denna triangelformade farkostens drivkraftsystem liknar farkosten Die Glockes  som störtade i Roewell och Kecksburg. Se 

ovan sida     Det finns ingen data om hur hög kunde farkosten flyga  Ingen hastighet, ingen avstånd från start heller känd.) 

 

-Ben. Tror du att de håller på med demontering på Wright-Patterson?  

-Tom. Nerj, det fraktas nog inte dit. Det är brännmärkt. 

-Ben. Tom tror att läckor om demontering har gjort att programmet har lämnat Wright Patterson. 

-Tom. De nuvarande anläggningen för militärens demontering är okänd.  

 

För 50 år sen låg den på Wright Patterson Air Force Base och Ben känner en person som jobbade där då. Den sista i projektet 

Blue Book som är i livet- Jennie Zeidman. 

Vright-Patterson Air Force Base 



               J. Allen Hynek 

Jennie Zeidman 

Investigator, Project Blue Book 

-Ben. Trevlig att träffa er. Jennie och Mark. Tom Carey berättat om demonteringen på Vright-Patterson. Gjordes det någon 

forskning på ufon under din tid där?  

-Jennie. 1966. En gång i veckan kom en man till kontoret. Han hade med sig ärenden som Hynek skulle lösa 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jennie. Jag antog att han var från Wright Field, men han var mytisk. Jag hade inte sett mannen tidigare. Jag frågade Hynek 

om han tillhörde flygvapnet. Han sa: ”Du jobbar inte för flygvapnet”.  ”Du jobbar för en underleverantör”.  

 

Ordet ”underleverantör” innebar en varningssignal för Jennie. 

-Jennie. Varför utredde någon utifrån ufona från Kecksburg och Roswell?  Jag ville veta vad underleveratören hette. Det hölls 

hemligt så jag ville lösa problemet. Några dagar senare kom mannen med nya akter. Jag kollade registreringsnumret. Det fanns 

telefonkatalog på den tiden. Jag kollade upp namnet och det stod sekreterare. 

-Ben. Det stod var han jobbade. 

-Jennie. Jag fick fram namnet Verne Elsey, Battelle.  Battelle har en av jordens främsta metallurgiska forskningsanläggningar. 

-Ben. Battelle är ett privat företag och statligunderleverantör. Tog Battelle vrakdelar och material från Roswell Kecksburg för 

att ta reda på hur tekniken och utvecklade material som militären kunde använda?  

Jennie. Beviset tyder kraftigt på att Battelle analyserade Roswell-artefakter.  

-Mark Om artefakter från Roswell skickades till Battelle vad är då nästa logiska steg? 

-Jennie. Att demontera det. NASA föddes ur det, så att säga. NASA grundades 1958.  

 

Ufologer hävdar att myndigheten byggde på kunskapen om ufot som hittades i Roswell nio år tidigare. 

-Jennie. Battelles närvarö på Wright-Patterson tyder på att demontering av ufon utfördes där. 

-Ben. Var håller programmet hus idag? 

-Jennie. Det är min privata bedömning basserad på allt som jag vet. 

-Ben. Är det möjligt att de även drev Projekt Blue Book?  

-Jennie. Jag vet inte om de drev det men Hynek blev blek när jag sa att jag visste vem underleverantören var. Det visar att man 

kan reda på saker som ska vara hemligheter som gör den skyldige livrädd när den får veta att man vet. 

-Ben. Håller militären på med demontering av UFO idag? 

-Jennie. Jag har ingen aning. Folk vet hur de ska hålla hemligheter.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ben har hittat sonen till en demonteringsingejör som har burit på en familjehemlighet under en lång tid. Mark Magruders far, 

Mac, jobbade på flygvapnets specialavdelning. Innan han dog 1997 berättade han vad han såg och gjorde som 

demonteringsingenjör.  

-Ben. Mark, trevligt att träffa dig. Din far är krigshjälte och respekterad. När fick du veta om din pappas andra karriär? 

-Mark. Han tog med sig mycket information i graven och det visade sig att han var involverad hela tiden. På sin dödsbädd sa 

min pappa: ”Jag har burit på den här hemska hemligheten hela livet. Du kan inte ana vad jag har sett och gjort. 1047 blev pappa 

inbjuden till Wright-Patterson.  



 

 

 

 

 

 

 

-Mark. De gick in i hangaren. Inne i hangaren fanns en materiall. Det var starkt, men mycket lätt. 

-Ben. En typ av metall? 

Mark. Ja. De drog sina slutsatser att det var från Roswell. 

-Ben. Vänta, vänta…Jennie Zeidman hävdade att Battelle var intresserat av ufot i Roswell. Kan det vara materialet som de 

analyserade?  

-Mark. Folk säger att det inte har hänt, men jag har bevis på det. 



 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Mark. Jag har den hemliga studien från Air College.  

-Ben. Den är från april 1948. Bara åtta månader efter Roswell. Vittnen har sett hur vrakdelar från Kecksburg transporteras iväg. 

Men det här är faktiska  bevis på att din pappa var där. Det här är stort. Det bekräftar att UFO-material på Wright-Patterson kom 

från Roswell. 

-Mark.  Det stämmer. 

 

-Ben. Vad är den? 

-Mark. En föreläsning om kontroll av utomjordiska fiender och problem.  

-Ben. Det stor med i dagordningen. Vi ska prata om hur vi kontrollerar dem. Vi kan bekräfta att det kommer direkt från 

försvarsdepartementet. Det här är otroligt, Mark. 

-Mark. Det är information som ingen kände till och det avslöjas intressanta saker. 

 

Efter flera årtionden av tystnad berättade Mac för sin son vad han såg under resan till Wrigth-Patterson. De gick in i hangaren 

och därinne fanns allt som var utomjordiskt.  

-Ben. Vilket material såg han?   

-Mark. Väldigt lätta balkar med något som liknade hieroglyfer.  Se sidorna ----- ovan 

-Ben. Materialet och etsningarna påminner om det som vittnen beskrev vid störtningarna, men även av dem som har blivit 

bortförda och togs in i ufon. Din pappa betvivlade inte vad han såg. Det var utomjordiskt material.. 

 

  

 

-Ben. Den har varit hemligstämplad. 

Dokumenten från Marks far är en guldgruva med information om aktiviteter på Wright-Patterson och en del är chockerande. 

-Ben. Vad är den? 

-Mark. En föreläsning om kontroll av utomjordiska fiender och problem. Den stor med  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Mark. De kunde se att det var vraket från ett flygande tefat. De visste att det inte var från denna värld.  

-Ben. Såg han något annat på flygbasen?  

-Mark. Tillsammans med vraket var det kroppar. 

 

Mark far hävdades att han såg flera utomjordiska kroppar. 

-Mark. De var korta. De hade långa, smala armar. De hade långa fingrar. Inte lika många som vi har. De kom inte från den här 

världen. 

-Ben. Såg din pappa utomjordiska kroppar på Wright-Patterson?  

-Mark. Ja. En av dem levde. 

-Ben. Hade de en levande utomjording åtta månader efter störtningen i Roswell?  

-Mark. Ja. 

-Ben. Vad hände? Lever den än idag? 

-Mark. CIA utförde olika experiment på den. Pappa kunde känna att han var tressad. 

 

Mark berättade att experimenten som militären (CIA) utförde på utomjordingen var så extrema att de dödade utomjordingen. 

-Ben. Dödade de den? 

-Mark. Ja. De trodde att han kommunicerade med hembasen och det gick inte. Det syntes att den  besvärade honom. 

-Ben. Jag vet inte om jag hade klarat av att se den. Du är en av en handfull i det här landet i det här landet, kanske på planeten 

som vet om det här. Vet du var militären genomför demontering idag? 

-Mark. Nej. 

-Ben. Tack så mycket. Tack för att du berättade om den delen av din fars historia. – Det här en flygvapenbefäl och krigshjälte så 

han är trovärdig. Han skulle inte ljuga för sitt barn. Innan sin död avslöjar han att han ingick i gruppen Wright-Patterson.  Han 

jobbade med vrakdelar och såg kroppar. Sånt glömmer man aldrig. Tänk att se döda utomjordingar. Men det är sorgligt att det 

inträffat. 

Vi vet inte mycket om forskning på utomjordingar men vi vet en del om demontering. 

 

 

Här måste vi stanna ett tag och analysera vad som framkommit av samtalet mellan Mark och Ben ang. utomjordingarna och 

döden på en utomjording. 

. 

Under president Trumans regeringstid i september 1947 bildades av Truman själv en speciell-grupp som kallades  

Majestic 12 dokument som hade syfte för de hemliga projekt som bygger på omvänd konstruktion av utomjordisk teknik Ett 

samarbete mellan USA och UFO/utomjordingar i Area 51.  

 

CIA grundades den 18 september 1947 strax efter ufo störtningen i Roswell. CIA har en topphemlig avdelning och dess chef var 

förmodligen George Bush som ingick i Majestic avtal/dokument. På Wright-Patterson dödades en utomjording av CIA som 

ovan, trots att USA hade redan då ett avtal med UFO/utomjordingar av Venus-grupp. Vad jag förstår det var ett brott av CIA. 

Se vidare Industri länken Att erövra rymden 18, Lucifer sidorna 92-93. 

När president Carter begärde UFO information av CIA svarade Bush följande: UFO-hemligheter är hemligare än det du håller på 

med, trots att du är överbefälhavare. Han hänvisar till att det är ett allvarligt hot mot USA:s säkerhet. - President Carter yppar 

aldrig ordet ufo‖ igen under sin ämbetstid. Nu vet vi att CIA begått ett fruktansvärt brott genom att döda en utomjording som 

överlevde smällen i Roswell som experiment djur. UFO-venusgruppen glömmer inte. Se mer Industri länken De globala 

brottens Son sidorna 60-61. Nu förstår vi bättre att det var CIA som styrde USA och inte presidenten. 

 

Ytterligare finns en intressant sak nämligen: En föreläsning om kontroll av utomjordiska fiender och problem. Var den här UFO-

gruppen som USA/Eisenhower och UFO/utomjordingar sedan skrev ett avtal 1954? 

,Det är okänt var programmet håller till så Ben ska försöka avslöja det. Hans familj kan hjälpa honom.  - Jag är i Utah och ska 

intervjua min pappa. 



 



 

                                                           David Hansen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ben. Min farfar, Merlin Hansen, hade en spännande karriär. Han var ingenjör i flygvapnet, men jag vet inte vad han gjorde. Han 

sa till pappa att han ingick i en hemlig grupp. Min farfar sa inte mycket. Pappa har sagt att han sa saker innan sin död som jag 

borde höra. Jag hoppas att vi kan lösa pusslet. Kan min egen farfar varit involverat i demontering och hemliga projekt?  

 

Ben har länge vetat om att hans farfar jobbade med hemliga projekt. Men det är första gången han och pappa pratar om det. 

Ben först hälsar på sina föräldrar, alltså sin far och mor.  Det var ett tag sen.  

-Ben.  Jag vill få alla detaljer. Jag har bara fått veta några saker. Vilken titel hade han? 

-David. Han var ingenjör och jobbade med logistik och kommunikationssystem. Han hjälpte dem att lösa problem och arbetade 

med specialprojekt. Det var kryoteknik.  

-Ben. När du var ung sa han att han ingick i en specialgrupp. Vad gjorde den?  

-David. Han sa: ”Jag har tackat ja till ett statligt uppdrag”, ock ”kommer inte vara tillgängligt för familjen”. ”Det finns ett 

telefonnummer som ni kan ringa och lämna meddelandet”. ”Jag ska försöka prata med er när jag kan”.  

-Ben. När började du förstå att det ägde rum? 

-David. Det började 1965.  

-Ben. Sa han var det var? 

-David. Wright-Patterson-basen. 

 

Bens farfar var ingenjör och dataforskare. Han skickades till basen för att installera ett datasystem.  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-David. Här är brev till Motor Lodge, 

-Ben. Du skrev altså till honom. 
-David. Ja. Jag berättade hur vi mådde och hur mamma mådde. 

-Ben. Jag visste inte om han berättade när han var på Wright-Patterson. Men här finns datum. Vi tar och tittar på din tidslinje. 

Vänta lite. 8 och 10 december 1965. En helg. Är du helt säker? 

-David. Ja. 

-Ben. Vet du vad som hände i Kecksburg den 9 december? Ett UFO störtade.  

-Ben. Kan han ha sett demonteringen av ufona på plats? Var det där som han såg utomjordingarna? 

-David. Jag har brev som jag skrev. Jag har lagt dem i kronologisk ordning och kan bekräfta datumet.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Farfar fick ett samtal på kvällen och gav sig av morgonen däpå.  

-David. De kom och hämtade honom. 

 

Ingick Bens farfar i gruppen som hämtade vrakdelar? 

-Ben. Hur stor är chansen då han får samtalet samma natt och är borta länge om det inte är det här?  Många av breven 

sammanfaller med datumen för kända UFO-händelser. Den 21 februari 1964. Socorro, New Mexico. 16 Mars 1967, UFO flyger 

över Malmstrom Air Force Base i Montana. 20 Mars 1966. Dexter i Michigan. Farmor låg på sjukhuset 

-David. Ja. Läkaren sa att jag skulle kontakta pappa. Jag lämnade ett meddelande att han skulle. 

-Ben. När din mamma, min farmor låg för döden i mars 1966 så kunde han inte ens åka hem till sin fru. På papper är farfar 

ingenjör som underhåller datorsystem. Då är det som händer på Wright-Patterson intressant. Han kan inte ens åka hem och ta 

hand om farmor. 

-David. Han kom hem och jag sa vad jag tyckte var viktigt men han undvek mig. Det var det. Jag visste att det var något men 

han berättade aldrig.  Men på kvällen den 4 september 1996 var vi på Salt Lake Regional Medical Center. Han är döende och jag 

är den enda som är hos honom. Plötsligt…. Jag håller i hans hand när han säger: ”Vi är inte ensamma, Dave, vi är inte 

ensamma”. Jag visste vad han pratar om. Jag kjämde hans hand och sa tack. 

 

Mot slutet av sitt karriär  flyttade Merlin Hansens familj till Utah.  

-David. Där jobbade han på en annan mystiskt flygbas. Han sa att han skulle bygga upp ett lab på Dugway. 

-Ben. Är du säker på den. 

-David. Jadå. Han sa: ”Ge dig aldrig ut i västra öknen”. Där finns inget som  du vill röra. 

  



 

 

 

 

 

Dugway Proving Ground är nästan 3 237 kvadratkilometer i Great Salt Lake Desert. Syftet är att framställa kemiska och 

biologiska vapen. Här har även flest iakttagelser av UFO i västra USA har skett. Vittnen hävdar att UFO kommer från den här 

delen av öknen. 

-Ben. Det är fantastiskt. Flyttade demonteringsprogrammet till Dugway Proving Ground? 

 

                                                                Basen syns från Bens pappas hus. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2015 såg han och Bens syster något fråm basen som var så avancerat att det verkade vara utomjordiskt.  

                                                                Hill Air Force har redan tänt sin fyr.  

 

-Ben. Du och lilla Jenny, min lilla syster, såg något.  

-David. Det var i augusti 2015.Det hade regnat men plötsligt syntes ett brandgult ljus. Det lyste uppåt i nästan tio 

sekunder. Det var långt bort så det var kraftigare än från två lastbilar. Det kan inte ha varit blixten och man såg inte 

var den slutade. 

-Ben. Som en laserstråle? 

-David. Ja. Innan den slutade lysa såg vi blå pickar. De såg ut att vara runda. De dansade runt strålen. De måste också 

ha varit stora. Ock sen ovanpå fanns något som såg ut som en cigarr.  

-Ben. Ett cigarrformat föremål?  

-David. När ljustrålen slocknade åkte de upp i det cigarrformade föremålet. Sen försvann det.  
Var strålen utomjordisk, från människan eller en kombination. 

-Ben.. Jag måste erkänna att det finns något märkligt över västra öknen och jag kan inte låta bli att tänka att farfar var en del av 

det. 

-David. Jag känner likadant. 

 



                                         
 

 

 

 

 

 

                                                            David och Ben, far och son 

Ben. Dugway Proving Ground har varit en plats med många UFO-iakttagelser och konspirationsteorier. De senaste månader har 

kommit många filmer och bilder därifrån av nåt som liknar rymdfarkoster. Kan det vara bevis på att Ufon och utomjordingar  

övervakar militärbasen? Utgör det ett hot? Eller det något annat. 

 

För att få fram hemligheterna ska Ben träffa en utredare som har samlat ihop videobevis och vittnes utsagor från basen.  

Ben, Jag ska träffa Dave Rosenfeld. Vi har känt varandra länge. Han är en kunnig ufolog. Han har nyligen sett aktiviteter som 

jag vill höra mer om. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Kul att se dig igen. 

-Dave. Detsamma. 

-Ben. Berätta vad som händer på Dugway. 

-Dave. Jag började få mycket information till militära underleverantörer. Och folk som jobbade på Dugway. Det hade sett 

konstiga saker och ville berätta. Man börjar få en bild efter ett tag.  Många har sagt att de har sett triangelformade ufon som gör 

nästan omöjliga manövrar. De går från nästan stillastående till 3 mach. Otroligt snabbt.  

-Ben. Det finns ett rykte att tester av militära saker har gjort att det har blivit nya Area 52. 

-Dave. När Area 51 blev offentligt flytta många projekt till Dugway. Det är mer avskilt, större och vi demonterar teknik.  

-Dave. Vi var på det här spåret en natt och såg en triangelformad farkost som kom från den södra delen mot oss längs 

bergkedjan. Det var triangelformat. Färgen var svart och flög nära marken. Det försvann så fort att vi inte hann ta bilder eller 

filma det. Vi såg det och sen försvann det. Farten och styrningen väldigt okonventionell. Det hovrade nästan och sen stack det.  

(Enligt beskrivningen är inte samma triangelformade ufo som ovan beskrivs sidan…..) 



 

 

 

 

 

-Dave. Jag har haft besök av några otäcka personer. De sa att en postning var olagligt och ville att jag tog bort den från 

hemsidan. Du kan bli åtalad för landsförräderi. Han frågade vem som hade berättat det. Jag sa att jag inte ville berätta det. Jag 

blev kontaktad av två personer från Dugway en vecka senare som berättade att de utredde vem som hade gett mig informationen. 

Folk över hela landet har sett svart trianglar sedan 1980-talet. De beskrivs som stora tysta föremål som flyger sakta på låg höjd 

innan de plötsligt försvinner. Kan de vara flygfarkoster som bygger på ufon likt det som störtade i Kecksburg?   

(Av dessa bilder kan jag se att funktionen inte sker som på riktiga Ufon.) 

 

-Ben. Har vi något som trotsar tyngdlagen, som kan vända tvärt och är tyst? Något som folk beskriver som UFO. 

-Dave, Jag tror att vi har den tekniken och att de testar den. Det är utomjordisk teknik som har demonterats. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

På bilderna ser man ganska tydligt att denna flygfarkost har tre hjul på undersidan vilket saknas på ursprunget. Bilden också 

visar, eller avslöjar att den inte är uppbyggt som ett ursprungs UFO. Utomjordisk hjälp. Alltså är ombyggd. 

Hjul 
 

Hjul 
 

Hjul 
 

Hjul 
 

Hjul 
 

Hjul 
 

Dave har filmat bevis på att konstiga saker sker  i Dugway, Area 52. 

-Ben. Finns det saker som du har sett som du trodde var utomjordiska?  

-Dave. Jag har en film som jag vill visa. 

-Ben. Den vill jag gärna se 



 

 

-Dave. Det är ett farkost eller ljus som vi såg. Den är uppe i luften. Inget ljud. Och den rör sig i olika formationer. De bär en 

linje. Jag kan se dem. 

-Ben. Ljusen flyttar på sig. Det är inte som en låga. De byter plats. 

-Dave. Det är flera ljus. De skapar en linje. Sen svänger det. 

-Ben. Udda. Dessa filmer/bilder är underliga 

Men det mest övertygande kan vara bilder från när han spanade på basen. 

Dave. I maj 2015 var jag och en tjejkompis ute i UFO Camp. Det ligger i den södra änden. Vi var på platsen. 

 

-Dave. Sen kom en ljusstråle. När vi såg det kunde vi nästan känna smaken av statisk elektricitet. 

-Ben. Ni är rätt långt bort.  

-Dave. Ja, flera kilometer. Det här är första gången den tändes.  

 



 

 
-Dave. Ja, flera kilometer. Det här är första gången den tändes.  

 

-Dave. Andra gången kom de blå ljusen ner … 



 

 

 

 

-Dave. och omringade strålen. Det var nästan om de tittade. 

-Ben- Tror du att laserstrålen är vår?  

-Dave. Det är nog någon form av vapen. Det gick genom molnen och ut i rymden. Jag tror att det lockade besökarna. 

-Dave. De kommer och tittar på våra vapen. 

-Ben. Det är fantastiskt. Kan ljuset vara ett massförstörelsevapen som bygger på utomjordisk teknik och vad tänker göra med 

den?   

(Den är en kombination av utomjordingar och amerikaner med totalt kontroll av UFO. Bilderna bekräftar det. Det var 

förmodligen ett test prov. USA får inte använda vapnet utan UFO:s godkännande. Denna UFO-grupp stödjer USA.) 



 

 

-Ben. Var var du när du filmade det? 

-Dave. Det var i den södra delen. Jag kan visa området.  – Area 52 

-Ben. Ska vi åka dit nu?  

-Dave. Absolut. 

 

Det som Dave bevittnade är en teknik som saknar motstycke. Det kan bevisa att militärens demonteringsprogram har flyttat. 

Dave tar med Ben till platsen där han filmade ljuset i hopp om att finna mer bevis. 

-Ben. Vi har kört av mot Dugway. Det är lite spänt. Man känner oro när man kör på den här vägen. Om nån anläggning klarar av 

demontering så är det Dugway. Under andra världskriget testades kemiska vapen och experimentella flygplan. Det påminner om 

Area 51. Om man kommer för nära och korsar gränsen så blir man gripen. Jag är lite nervös. Vi vill inte bli sedda. Vi vill bara ta 

en titt.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Är vi nära din plats? 

-Dave. Det stämmer. Här ute brukar de genomföra många tester. 

-Dave. Det stämmer. Vi ska köra upp för kullen. Det kommer att verka illa men du klarar det. –Här är det. 

-Ben. Fantastiskt. 

 

Dave har tagit med Ben till Tooele 80 kilometer sydväst. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Dave. Det stämmer. Vi ska köra upp för kullen. Det kommer att verka illa men du klarar det. –Här är det. 

-Ben. Fantastiskt. 

 

Dave  Vi är vid Dugway Proving Ground  och kan bli skjutna om vi tar oss in i området.  

-Ben. Det här är otroligt. 

-Dave. Vist är det?  Det var här vi såg testen med ljusstrålen. 

 

-Dave. Det finns vägar här. Om man kör här så lämnar man spår. Man kan inte köra någonstans utan att lämna spår. Vi ser 

fordon på vägarna. Vi zoomar på dem för att se om det är en Humvee. Men man ser inga fordon. Flera spår, men inga fordon. 

-Ben. Vad tror du att det är?  

-Dave. Det är svårt att säga. Det kan vara osynlighetsteknik.  

-Ben. Kan det vara en teknik som används där med? 

-Ja.  

 

(Dave har en utomordentlig iakttagelse förmåga. Vad han beskriver ovan betyder  att det  hela Area 52, alltså Dugway kan ställas 

om till ett annat frekvensläge med UFO-hjälp så att personar och föremål, exempelvis bilar syns inte, men är på samma plats, 

visar flera spår. . Det är ett testställe för högre teknisk vapenkunskapsnivå. Så blir dem osynliga. Allt händer där under 

utomjordingarnas kontroll. Det bör vara här också en.s.k. Dugway triangel.). 

-Dave. Det var över den. Precis ovanför toppen. Vi såg två komma. De var på väg mot oss. De svängde så här och sen försvann 

en av dem. Det finns iakttagelser som inte kan vara konventionell teknik. 

-Ben. Var får vi tekniken ifrån?  

-Dave. Jag tror att farkosten i Roswell påverkar vår vardag. Jag tror att vi använder teknik därifrån varje dag. Det har applicerats 

med material från jorden och den finns i allt. I mobiltelefoner och tv-apparater. Kevlar, molekyllegeringar och bildförstärkare. 

Listan är lång. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

-Ben. Avståndet gör att diameter måste ha varit enorm. Bara det här är otroligt, men vi har även besökarna. De tittar på testen. 

När testen var klart flög de tillbaka till rymden.  

Det är inte den enda filmen härifrån. Dave har filmat flera ufon från den här platsen. Man ser ufo-aktiviteter ovanför Dugway. 

Ben har med sin utrustning och hoppas få se något.  

-Ben. Finns det något bättre plats än Dugway för att studera himlen? Det är coolt att vara här och känns energin. Jag får kanske 

se något som jag inte kan förklara. Jag har med mig toppmoderna militära bildförstärkare. Jag brukar titta efter särskilda saker. 

Vi söker ovanliga objekt objekt i rymden. Det som jag menar är ….Beter det sig som ett flygplan eller ett sattelit? 



 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Det kan vara en satellit?  Den rör sig i en rak bana. Hovrar den? Låter den? Är den på en höjd som den inte ska vara i? Jag 

brukar ha framme olika kameror för man vet inte vilken våglängd av ljus som den kan fånga. Jag ska byta till bildförstärkning 

som visar färg. Den här kameran visar olika färger.  

-Ben. Jag ska byta till bildförstärkning som visar färg. Den här kameran visar olika färger. Det kommer något över berget. Det 

är ett flygplan.  Man kn e att det har ett blinkande ljus.När jag ser något oförklarligt så kan det vara ovanligt för jag har sett 

allt. – Jag slår över till svartvitt. 

  



 

 

 

 

-Ben. Det kommer något mot oss. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben Trots några saker vi var nära….Jag hör något bakom mig. Det är ovanför berget. Var tog det vägen?  

-Dave. Det är stilla i luftrummet. Över Dugway, Area 52. Det äe verkligen lugnt. .  

 

Bern avslutar sökningen när solen går upp.  

-Ben. Vi har inte sett något oförklarligt men vi har fått in övertygande bevis under den här utredningen. Det är troligt att staten 

har en utomjordiskrymdfarkost.  

-Ben. Jag panorerade över. Fyra ljus som var tillsammans. 

-Ben Nu är de borta. Det var märkligt. När jag panorerade över bergstoppen  ser jag fyra ljuspunkter i formation. De flög över 

bergskammen. Jag blev överraskad och blev uppspelt till.  Jag flyttade kameran och så inträffade det igen. Det var 

linsöverstrålning. Därför gör vi det här.  Vi måste se till att det är något som inte går att förklara. – - Vad jag själv förstår det 

är en demonsration av UFO/utomjordingar som kommer att ske enligt Uppenbarelseboken……..--  

 

Ben tillbringar natten med att utforska himlen över Dugway. Det var udda.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jennie Zeildman avled den 8 april 2020. Hon blir ihågkommen som en pionjär inom ufologin. Det här avsnittet är 

tillägnat till henne.     

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Jag ska följa upp observationer av ufon i norra New Mexico. När det gäller ufon är New Mexico mest känd för Roswell 

1947. Men det ökända fallet är bara början när det gäller ufon aktivitet här. Efter det finns historier om bortföranden, 

boskapsstympning till och med på om experiment på människor. Jag har hört rykten om att myndigheterna ha varit 

inblandade. Innan jag åkte hit pratade jag med Laura Eisenhower barnbarnsbarn till president Dwight D Eisenhower och det 

hon berättade om utomjordisk aktivitet här var otroligt.  

 

-Ben. Hej, Laura. 

-Laura. Hej, Ben.  

-Ben. Jag ska åka till Dulce för att följa upp en ufo-observation nyligen. Jag fick höra att många ortsbor tror på tanken att det 

finns en underjordisk utomjordingsbas ihop med militären. Finns det nån sanning i tanken på en utomjordisk bas?  

-Laura. Dulce är en underjordisk bas. Folk har gjort många observationer som stödje de här antagandena.  

-Ben. Tror du att de underjordiska baserna kan hänga ihop med fördragen din morfarafar ska ha tagit del i med 

utomjordingarna?  

-Laura. Ja. 

-Ben. Laura tror att hennes morfarsfar, president Eisenhower skrev fördrag med en utomjordisk ras känd som The Greys. De 

gröna. En av teorierna år att vi skulle utbyta teknologi. De skulle ge oss sin information om hur vi avancerar vår teknologi i 

uybyte mo att de fick utföra experiment. 

-Laura. Ja.  

-Ben. Utomjordingar kommer ju från yttre rymden med ett särskilt intresse för kanske en stat, en militärbas och det kan 

stämma  men kan det också stämma att de redan är här med all ökad aktivitet och att de finns under jorden och faktiskt 

kommer ut?  

-Laura. De har funnits här jätte länge. Deras avsikter är nåt att fundera på. Det finns mycket att ta reda på. Jag är övertygad 

om att det finns och jag vill gärna höra vad du säger när du kommer tillbaka.  



 

 

 

 

 

 

 

Folk i Dulce och det omgivande Jicarilla  Apache reservatet har bevittnat underliga ufon i decennier. Men en man hävdar att 

han nyligen fick fotobevis. Jag åker för att träffa honom nu. Kan det vara bevis för en underjordisk bas för utomjordingar? Jag 

hittade ett foto taget av en amatörfotograf, Dory Vigil.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Hej, Dory. 

-Dory, Hej hur är det? 

-Ben. Trevligt att träffas.  

 

Dory växte upp med viskningar i Dulce om Archuleta Mesa. Men 2015 blev de ryktarna chockerande verkliga.  

 

-Ben. Vad gjorde du den dagen?      

-Dory. Sent en eftermiddag hjälpte jag en vän beskära träd. På väg hem stannade jag för att ta några foton. Den dagen stod jag 

här. Jag hade en helt ny kamera, så jag försökte ta bilder.  Jag tog en bild av football-planen, en av kyrkan. Helt plötsligt …. 

Där var den. En liten svart ak på himlen.   

-Ben. Har du fotot med dig? 

-Dory. Ja. 

-Ben. Jag ser nu. I det här perspektivet ser den ut att vara nära dig.  

Dory var inte den enda som såg det konstiga föremålet.  

-Dory. Andra vittnen minns en ännu konstigare detalj. Andra i stan säger att de såg samma ufofrån Mesa. 

-Ben. Från Archuleta Mesa? 

-Dory. Ja. Det finns ungefär fem berättelser som säger att den öppnade sig.  

-Ben. Öppnade sig? 

-Dory. Och ljuset kom ut ur den eller nåt. De säger att grejer åkte in och ut och sen stängdes den igen. 

-Ben. Kan ryktena vara sanna? Kan Archuleta Mesa dölja en av baserna som ska ha byggts under jord under reservaten?           

Har folk sagt till dig att du bara hittade på?  

-Dory. Det finns de som försöker säga så. Jag säger att det inte var en fågel. Det var en rigtig grej.  

-Ben. Om den här var en fågel var det det perfekta ögonblicket när vingarna infällda, eller hur? Jag tycker inte att det ser ut 

som en fågel. 

-Dory. Om man ser ett ljus, ett föremål som far förbi, skulle man se ränder. Det här hade inga ränder.. Men utöver det, så 

fanns den där, Hur tydligt som helst. 

-Ben. Ja. Okej. 

Dory. Den fanns på riktigt. 

-Ben. Hörde du inga ljud när du stod där? 

-Dory. Ingenting. Ne. Hade jag vetat skulle jag ha gått rakt mot det och tittat runt, tittat runt och undersökte lite med egna 

ögon. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Tror du att det kanske kommer från en annan värld? 

.Dory. Det är inte militärt, absolut inte härifrån. Men det är svårt att säga. 

-Ben. Utifrån rykten och folk berättelser, hur länge har det pågått? 

-Dory. Enligt alla gamla berättelser från mormor till kusiner säger de att när de var barn såg de luftfarkoster och allting. 

-Ben. Om Eisenhowe-fördraget skrevs under för 70 år sen skulle det förklara varför ryktena har funnits så länge. Handlar det 

om minst 100 år?  

-Dory. Ja. 

 

Ben vill undersöka Archuleta Mesa själv, men ett tillstånd blir svårt. 

-Ben. Om jag vill besöka Mesa ekller det här området, vad måste jag göra då? 

-Dory. Du får prata med de äldste och stammen och får tillstånd från dem. En stammedlem måste följa med. Så säger lagen.  

Ben åker till Jicarilla Apachen-stammen för att undersöka. Om de inte får tillstånd att besöka marken är hans undersökning 

över.  

-Ben. Jag ska träffa några av de äldste i Jicarilla Apache.stammen för att få tillstånd  att få röra mig fritt på reservatet prata 

med några ufo-wittnen och höra deras upplevelser. Det är en fråga om respekt och jag behöver deras tillstånd. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stammen har avböjda förfrågningar från dussintals ufo-utredare.  Efter flera timmars kommer Ben ut med goda nyheter. Han 

har fått ett unikt tillstånd förutsatt ett samarbete med ortsbon och före detta polisen Avery Tafoya. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Avery. Tack för att du tog dig tid.  

-Ben. Som utomstående vet jag att det är här ett känsligt ämne. Det var så lite. Jag har alltid velat åka till den här delen av 

New Mexico för Dory sa att folk ser saker tyst åker in och ut. Stämmer det?  

-Avery. Ja.  Folk i samhället har sett flygande tefat, ufon.  

-Ben. Varifrån tror de att de kommer?  

-Avery. De ryktas att de nog kommer från basen. 

-Ben. Så du har också hört det? 

-Avery. Ja. 

-Ben. Den hemliga underjordiska basen för utomjordingar byggses för 50-talet efter att Eisenhower  upprättade ett fördag med 

utomjordingarna. Men ufo-läror säger att på 70-talet trädde en säkerhetsvakt från Archuletas underjordiska bas fram och 

avslöjade alla hemska hemligheter gömda i berget.  

-Ben. Hans berättelse blev känd som The Dulce Papers. Den här, sen länge eftersökta rapporten har gäckat forskare länge., 

men otrolig nog hävdar Avery att han känner till allt om den.  – Har du tittat igenom Dulce Papers själv?. 

-Avery.  Ja. Det har jag gjort. 

 

Fram tills nu har Ben bra haft rykten att gå på. Men nu har han hittat nån som faktiskt har sett rapporten.  

-Ben. Är det sant?  

-Avery. Ja. Det var ett tag sen. Jag jobbade för polisen. Vi satt på stationen, drack kaffe, nattskiftet. Det fanns ett skåp på 

kafferummet. Vi gick igenom det och kollade och hittade en kopia av Dulce Papers. 

-Ben. Typ av arkivskåp?  

-Avery. Ja. Det var inte märkt. Jag har en kopia om du vill se.  

-Ben. Det vore underbart. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stampolisen behöll tydligen en egen kopia av hela rapporten. Ben kan inte tro det han ser. Anklagelserna är hemska. Här 

beskrivs ett sju våningar djupt labb med människor och Greys. Genetiska experiment med målet att producera hybrider 

omtalas.  

-Ben. Det här är som kärl med utomjordingar inuti. 

-Ben. Det ser ut att odla eller bevara dem. Eller hur? Detaljerade teckningar. Väldigt intressant. Här står: ”Genetisk 

acceleration, dräktighetstid 3-5 månader”.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Det är en otrolig beskrivning, men jag behöver mer bevis. Finns det nån mer i stan eller historier du har hört som kan 

styrka att det finns en underjordisk bas? 

-Avery. Ja, det finns en kvinna som heter Myrna Hansen.  

 

1980 5 maj hävdade en kvinna vid namn Myrna Hansen att hon och hennes son fördes bort av Greys och togs till deras bas. 

Avery. Hon och hennes 6-åriga son varb på hem i bil. De såg flygande tefat på rymden. Nästa sak hon mins efter det var att 

hon och hennes son var i bilen…. 

-Ben. Här är några konstiga symboler. Det står: ”Datoriserad vägg och datoriserade tankar”. Intressant. 

  

… utan bensin bilen gick inte. Den 5 maj 1980 sittande i bilen precis utanför Dulce insåg hon att hon hade förlorat sex hela 

timmar.  

-Ben Mins hon nåt av det som hände under den förlorade tiden? 

-Avery. Inte just då, men hon gjorde regressionshypnos.  När hon höll på med kom hon på vad som hade hnt. De fördes till en 

underjordisk bas. 

-Ben. Gjorde de? 

-Avery. Ja. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Wow. Hypnos verkade hjälpa. 

-Avery. Ja. 

-Ben. Tror du att det kan finnas en utomjordisk bas under Dulce? 

-Avery. Det gör jag. 

-Ben. Avery går med på att presentera mig för ett annat vittne som hävdar att hon har mött utomjordingar i Dulce. 

-Avery. Myrna såg det som verkade vara ett komplext labb. Ho utsattes för smärtsamma experiment ….och var rädd att inte 

komma därifrån levande. När de var klara med sina undersökningar och behandlingar tog de dem till ett annat rum 

 

-Avery. Hon beskrev att hon såg ett stort vätskefyllt kärl med kroppsdelar i och hon var inte säker om de var från människor 

eller djur. Hon hävdade också att hon såg utomjordingarna utföra bisarra experiment på boskap och hennes och sonens minne 

raderades. De utsattes för blixtrar och stark ljus. Det starka ljuset raderade tydligen minnet av bortförandet.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. På vägen beskriver han fler rykten om den underjordiska basen.  

-Avery. Folk som borpå den här sidan av berget ska ibland höra ljud från 

maskiner, har jag hört. 

-Ben. Jaså.  

-Avery. Men det finns inga maskiner framme. Så de tror att de är under 

jord. 

-Ben. Wow.  

-Avery. Ganska många berättelser från det här området.  

-Ben. Kanske där borta mot bergen. Nåt som finns därinne.   

 

Baserat på det Avery har sagt finns det många ögonvittnen i Dulce. 

Vi åker för att träffa Geri Julian, en äldste, som bor i statens utkant. Hennes 

man Larry brukade vara här mycket. 

De såg till sin boskap så ofta satt de utomhus och det var då de såg saker. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Avery har berättat att du har haft otroliga uppleverser här ute på din egendom. Ni har väl boskap här? Jag vill höra vad 

som har hänt. 

 

Geri säger att hennes första möte med utomjordingar var 1986.  

-Geri. För några år sen jobbade vi uppe på Archuleta Mountain, där borta.. När min man och jag parkerade hämtade han en 

liten….Coca-Cola till mig, Vi satt på flaket.  

. -Geri...Plötsligt, därifrån, såg vi nåt som kom ner ifrån Archuleta Mountain  mot vägen. Nåt vitt Ovanpå var det som en 

dom. Det var enorm. 

 

En äggformad farkost lik den stammedlem Dory såg närmade sig. Min man tittade på den och sa direkt: ”Hoppa in i bilen”. 

Jag sa att jag också ville se den, men ha sa åt mig att hoppa in. Jag stängde flaket och hoppade in i bilen. Sen startade inte 

bilen. 

-Ben. Jaså.  

-Geri. Medan min man kämpar för att få igång bilen ser plötsligt vi figurer som närmar sig. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

. -Geri...Två små människor började kättra ner. Äntligen. Då körde vi därifrån. Jag såg de inte närmare men jag såg figurerna 

gå till ufot och flyga tillbaka mot berget. – Det åkte tillbaka till toppen, där hålet finns, däråt. 

-Ben. Hålet. Vad är det? 

-Geri. Det finns ett hål på andra sidan av Archuleta Mountain. 

-Ben. Finns det häl eller är det bara öppet? 

-Geri. Det gjorde det! Vilka som de än är, så gjorde det det. 

 

Geris berättelse slutar inte där. Samma kväll kom varelserna tillbaka och nu såg hon dem på nära håll. 

. -Geri...Jag vaknade hemma på natten när var mörkt. Två små personer försökte dra mig ur sängen och jag kunde inte skrika. 

Jag har en särskilt namn på mina blivande kidnapparna. Det är Stjärnfolk.  -(Små gråa.) -  Jag höll fast i madrassen  här nere 

och de försökte dra bort mig. Sen rörde sig min man och då släppte de mig. Hela nästa dag kunde jag inte sluta tänka på det. 

Tänk om de kommer tillbaka i natt. Tänk om de tar mig på riktigt. Det är stjärnfolket. 

-Ben. Är det det du tror? Att de är utomjordingar?  

Ben. Geri, Tack så mycket för din tid och att du ville träffa oss. Din uppleverse r låter skrämmande men de stämmer med vad 

andra har berättat. Jag vill tacka för din tid. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

,  

-Ben. Det var väldigt intressant hur Geri beskrev att hon såg farkosten och att små personer kom ner. Jag tror hon sa en stege 

från farkosten. Dory har bilden av en oval farkost. Det får verkligen att undra. Rör det sig om en farkost som mer eller mindre 

är stationerad här? 

-Avery. Ja, det stämmer. 

-Ben. Vart ska du ta mig nu? 

-Avery. Vi ska åka till en boskapsranch nere vid floden här. 

-Ben. OK. Jag antar att en del konstiga saker har hänt med boskapen, kanske. 

-Avery. Det förekom många kostypningar här uppe. På vår ranch hade vi fyra som stympades. 

-Ben. Jaså. 

Ben. Så din ranch hade egna upplevelser. Ni hade stympade djur på er ranch. 

-Ben. Hur var det? Hur såg djuren ut?  

-Avery. Många var knivskurna. Käken och tungan togs bort, öron skars bort.  Men grejen var att det såg mer ut som det var 

skuret av laser än hur det skulle ha sett ut om det var skuret med kniv.  

-Ben. Det var väldigt exakt 

-Avery. Och väldigt lite blod runt kadavret 

-Ben. Hur var det för din familj att stöta på det?  Var det väldigt chockerande och vad tänkte de?  

-Avery. Chockerande och ….  Först visste de inte vad som hade hänt för det fanns inga bevis. Inga fotavtryck.  Ranchägarna 

blev upprörda för de förlorade boskap och inkomst. Men när de började undersöka det såg de att en del kor hade märken efter 

selen som om de hade lyfts upp. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ben. Märken efter selen? Fördjupningar? 

-Avery. Ja, som blåmärken. De hittade också knäckta revben, brutna skuldror från fall. Det kostiga är att rovdjur inte brydde 

sig om dem, de åt dem inte. 

-Ben. Jaså. 

-Avery. Ja, så alltihop var jättekonstigt.  

-Ben. Alla i stan har nån sorts berättelse om att ha sett nåt här. Ufon som åker fram och tillbaka in i berget. Jag tror på Dort, 

att han inte förvanskade fotot. Det är fortfarande oidentifierat. Ett äkta UFO. Styrker det några av de andra berättelserna i 

stan? Ja. 

Ben. De har bevittnat konstiga föremål som de är i många, många år. Jag hade ingen aning om att det fanns så mycket 

aktivitet här.  

För att få reda på vad som döljs i New Mexico måste Ben gräva mer. Han har fått tillgång till doktor J Allen Hyneks 

topphemliga arkiv. Han var huvudutredare för flygvapnets Project Blue Book. Det var Blue Books nr. 14 uppdrag att 

bortförklara konstiga ufo-fenomen men Hynek insåg snart att en sel av observationerna inte kunde avslöjas. Jag är i 

Kalamazoo i Michigan på väg till CUFOS  bibliotek. Jag vill gå till botten med hutuvida Archuleta Mesa huserar en bas. 



                                                                Ben och Mark 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

UFO-historikern Mark O´Connell har gått med på att hjälpa mig. 

-Ben. Alla vet ju att New Mesico är en hotspot för UFO-aktivitet. 

  

 

-Ben-. Jag har forskat i rykten att om en underjordisk bas som drivs av amerikaner och utomjordingar. Där ska våra 

myndigheter tillåta utomjordingar att experimentera på människor i utbyte mot avancerad teknologi. Det finns rapporter om 

äggformade ufon och jag har pratat mer ett vittne som nästan bort. ` 

-Mark. Historiskt sett, har fler observationer gjorts i området. Den stora är nog Soccorro-fallet. Det var en trafikpolis som såg 

ett konstigt föremål som flög iväg. 

-Mark.. Vi har några band här.Den första är en intervju med trafilpolisen Lonnie Zamoea. 

-Ben. Vi lyssnar på det.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Zamora. Jag jagade en vårdslös förare på väg söderut på Park Street.  När jag kom till en liten väg hörde jag en högt ljud. En 

smäll. Vi har ett dynamitskyl västerut där. Jag trodde att det sprängdes. Så jag körde snabbt dltåt. Men när jag  kom fram fann 

jag inte en sprängt skjul. Istället såg jag nåt jag inte kunde begripa. Jag stack ut huvudet genom fönstret och såg jag ett vitt 

äggformat föremål. Jag visste inte vad det var då, en vält bil, trodde jag. Jag såg nåt vill, vitt överdragskläder. Jag tror att det 

var två, för en stod framtill och den andra där bak. Min första insikt var att hjälpa dem. Jag gick dit väldigt snabbt för att kunna 

hjälpa dem i bilen. Jag klev ur bilen och började gå ditåt när jag hörde en hög smäll, samma ljud, och en flamma undertill. Jag 

blev rädd och sprang. Jag sprang ungefär 15 meter ifrån dem, slängde mig på marken. Efteråt hörde jag inte ljudet längre. Jag 

lyfte på huvudet för att se vad som hände. Det var väldigt tyst då och jag såg det vita föremålet lyfta. 



 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Vet du vad jag älskar med den här historien? Han ger väldigt sakliga detaljer som inte är typiska för UFO-iakttagelser.  

Det är äggformat och männen varelser i vitaöverdragskläder. Det är olikt alla andra fall jag har hört och sen flammorna.Om 

man ska hitta på nåt som folk ska tror på varför inte ett typiskt uto-möte och låta det vara så?  

-Mark. Särskilt som han direkt ringde efter förstärkning. Hittar han på det skulle han aldrig ringa. 

-Ben. Nej, folk skulle veta att han inte var tokig, Nån mer måste se det här. 

 

-Mark. Du borde lyssna på det här bandet med. Dr Hynek pratarv om fallet.  

-Hynek. Jag tror absolut att Lonnie Zamora hade en intressant och betydande upplevelse och jag är särskilt intresserad av 

spåren som lämnades och analysera av materialproverna från de spåren. Tills jag vet mer kan jag bara säga att jag lika 

förbryllad som ni 

-Ben. Så det får dr. Dyneks velsignelse? 

-Mark Absolut. 



  

-Ben. Han säger inte ofta att han är förbryllad, jag förstår det inte. 

-Mark. Det här var ett av Hyneks favoritfall, om inte favoriten och han hamnade i konfligt med flygvapnet om der här. 

Myndigheternas förklaring  upprörde Hynek och trotsade sunt förnuft.  

-Mark. Här är Project Blue Books officiella slutsats om fallet 
2 

1 

Bilden 1 visar en månlandare i New Mexico 1964 och en Soccoro farkost 1964 i New Mexico, som också kan användas 

som månlandare. 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3 
3a 

4 

Bild 3 och 3a  visar en månlandare 1961 av företaget Grumman som var avsett i första hand för USAF.(OBS. NASA var 

igång då med sitt Mercury-projekt.  1962 åkte företaget Grumman till White Sands i New Mexico. Där, mitt i öknen, byggde de en 

testanläggning för motorer, LM-. Enligt Zamora landade 1964 ett UFO som fick namnet Soccoro-farkost i just Soccoro i New Mexico. 

, 

-Mark.”Det var oförklarligt, men troligen en prototyp för en månlandare”.  

-Ben. Jag vet inte om jag köper det. 

-Mark. Inte särskilt vettigt. 

-Ben. Det här var 1964, var? 

-Mark. Ja. 

-Ben. Jag kan ju inte vara säker, men jag antar att det inte finns dokument om att vi testade mänlandaren i Socorro som är en liten stad i 

New Mexico. Det hade ingen skäll att göra det ute i öknen.  

-Mark. Jag har aldrig köpt det av några olika skäl. För det första mins alla från månlandningarna att när månlandaren sprängdes loss, 

lämnades underdelen av månlandaren  kvar. Farkosten Zamora såg lämnade inget efter sig. Den andra är när månlandaren for iväg kunde 

den bara åka rakt upp. Föremålet Zamora såg stack iväg rakt upp och åkte sen horisontellt tvärs över landskapet tills det försvann bakom 

bergen 

-Ben. Om det var vårt hade det funktioner bortom moduler tre år senare vilket inte är logiskt.  

-Mark. Det finns ett skäl till att det här var Hyneks favorit. Det fanns bevis för att nåt väldigt speciellt hade hänt. Hynek kunde inte lösa 

det, men det är värt att utforska.  

-Ben. Om Hynek  tyckte att det var intressant och nåt verkade fe så räcker det för mig. Jag vill kolla upp det själv.l 



 

Lonnie Zamora ansågs inte bara som ett trovärdigt vittne av Hynek hans möte inträffade precis söder om regionen där Dory 

Vigil tog sin bild av ett flygande äggformat föremål. Är det möjligt att flygfarkoster baserar inne i Archueta Mesa har flygit 

på New Mexicos himmel i decennier?  

Ben åker tillbaka till New Mexico för att ta reda på det.  

-Ben. Jag är i Socorro i New Mexico. Jag ska undersöka fallet från 1964.Socorro var en liten avlägsen stad i centrala New 

Mexico. Den har en befolkning på drygt 8ooo är omgiven av öken i allat riktningar i flera kilometer. Jag ska prata med Ben 

Moss, Han är UFO-forskare. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Han fick ta över efter den första utredaren, så han vet allt om det. Han ska berätta hur fallet passar in i mysteriet om vad 

exakt Zamora såg om den har återvänt till regionen. 

 

-Ben.  

-Ben M., Ben Hansen, antar jag. 

-Ben. Ja. Tack för att du mötte här. 

-Ben M. Ja.  

-Bern. Trevligt att äntligen ses. 

-Ben M. En fin dag för utredning.  

-Ben. Jag är så spänd för jag har hört så mycket om fallet. Är det i närheten? 

-Ben M. Det är bakom sandbanken.  

-Ben. Vill du hoppa in? 

-Ben M. Ja. 

-Ben. Vi åker och kollar. 

-Ben M. Okey. 

Båda Ben åker till den exakta platsen där Zamora såg farkosten. 

 

 



 

 

 

 

 

 

-Ben. Kolla.  När gjorde de den? 

-Ben M. När han dåg.2009.  

-Ben. Det är väldigt ovanligt att en myndighet erkänner en Ufo-iakttagelse. 

-Ben M. Definitivt. Lonnie var en högt respekterad medborgare. 

-Ben. Lustigt att det inte ha förändrats här sen 1964. Här? Nu kör vi. 



 

 

 

 

 

 -Ben M. Här har vi det. 

När Blue Book-utredare kom hit för 56 år sen la de stenar runt avtrycken från farkostens fyra landningsställ. Decennier senare  

har avtrycken fylls igen, men stenarna är kvar och markerar exakt var ufot landade. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

--Ben. Jag har ett måttband. Jag undrar hur långt isär de är. Så härifrån dit, från mitten, har vi fyra meter. Är det här en till. Här 

är det sex meter. Det här är alltså en stor farkost.  

-Ben M. Ja. Hynek gjorde metningar och uppskattade att farkosten måste ha vägt åtta ton för de avtrycken.  

-Ben. Åtta ton? 

-Ben M. Ja. Åtta ton. 

-Ben- Det är ett tungt föremål med skruvar och muttrar. En stor, tyngd farkost att ha här.  

-Ben M. Jag tänker mig att ända sättet att få hit det är att flyga den och släppa ner den. I tvärsnitt kom flamman ut exakt i mitten 

av de fyra landningsställen. Nästan kirurgiskt.  

-Ben M. Som om man hade en blåslampa och skar kreosotbusken på mitten vilket är väldigt svårt med inhemska växter. Det 

kräver en hög värme..   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben M. Som om man hade en blåslampa och skar kreosotbusken på mitten vilket är väldigt svårt med inhemska växter. Det 

kräver en hög värme..  En kreosotbuske som var till hälften uppbränt. Skruven med stor precision.  

-Ben. Wow. Ja.  

-Ben M. Inte ens med en blåslampa kan man återskapa det här.  

-Ben. Nej, den skulle bara fatta eld. 

-Ben M. Ja.  

-Ben. Bevittnade nån annan det här?  

-Ben M. Fallet blir ännu intressantare. Norrut härifrån fanns det tre vittnen från början som var och en ringde polisen och sa att 

de såg ett föremål med blå flamma på väg mot Socorro. 

Norrut härifrån fanns det tre vittnen från början som var och en ringde polisen och sa att 

de såg ett föremål med blå flamma på väg mot Socorro  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben.M. Vittnesmålet styrker inte bara Zamoras beskrivning det antyder att farkosten kom raka vägen från Archuleta Mesa. Sen 

kom de andra människor  

-Ben. Tog de bilder? 

-Ben M. Det var en annan polis som alltid bar på en kamera. Han tog nio foton. Dr. Hynek bekräftade senare att filmen var 

förstörd av strålning. En månlandare avger ingen strålning 

-Ben. Jättekonstigt. Jag har faktiskt en geigermätare. Ska vi hämta den? 

Strålningen sägs vara ett kännetecken på ett UFO.  Medan de flesta flygfarkoster drivs av konventionellt bränsle tror att man 

ufon drivs med nån sorts kärneenergiteknologi.  

 

-  

-Ben. Vi kollar om det finns nån strålning kvar. Jag vill skanna av områden. Vänta här har vi definitivt nåt. Jag kan säga att 

strålningen är mer än vad jag brukar uppmäta.  Fast med toppjord skulle jag inte vänta mig några spår kvar nu men jag får 

definitivt träff. Ett experiment med en månlandare skulle inte ha lämnat strålning. Nivåerna är högre än normal 

bakgrundstrålning.  

 



                                     Archuleta Mesa, New Mexico 

 
 

-Ben. Vi kunde nog, 1964 ha byggt en farkost som vägde åtta ton, såg ut som ett ägg, med ställ men vi kunde inte ha skapat 

sättet som flög. Det finns inte heller nån logisk förklarning till strålningen. Zamora sa när föremålet lyfte sköt det direkt iväg i 

fjärran och försvann över bergen i en oerhörd hastighet. Den lyfte med jetdrift. Mycket buller, dånande med en blå flamma. Och 

sen blr den helt tyst …..  och seglar iväg. Vi har än idag inte nåt liknande konventionellt flyg. 

 

-Ben Hansen och Ben Moss besöker Socorros lokaltidnings arkiv för att se om det finns fler ledtrådar om Zamoras udda möte. 

-Ben. Vi är här för att titta på arkiven. Vi ringde förut.  

-Varsagoda. 

-Ben. Tack så mycket. 

 



 

 

 

 

Medan Ben Moss granskar kopior av lokaltidningen letar Ben Hansen efter artiklar från andra städer. 

-Ben. Har du hittat nåt bra? 

-Ben M. Det verkar så. Vi kollar.  

-Ben. Vad har du där?  

-Ben M. El Defensor-artiklar från 1964. 

 

.Ben. Kom den ut några dagar efteråt? 

-Ben M. Jag letar efter den 28n april.  Bingo. En ung dr. Hynek.  

-Ben. Han har en bolo-slips. Det passar in bland ortsborna här.  

.Ben. ”Dr. Hynek tycker att Zamoras berättelse är äkta” 

-Ben M. Artikeln, daterad bara några dagar efter Zamoras incident.bevisar att Hynek inte köpte månlandarversionen.  

-Ben. Han tror att Zamora såg nåt utomjordiskt. En stor rekommendations  från en Blue Book-utredare. 



 

 

 

 

 

 

 

 -Ben. Flammor. Här är en till. ”En 10-årig flicka blev bränd när hon tittade på en äggformad sak på himmel igår eftermiddag”. 

Det här hände i Hobbs…. Vilket jag tror ligger vid Roswell. Bevis för att det inte bara händer i Socorro. Massor med städer 

lystes upp av iakttagelser som är skämmande. Den här grejen var  överallt. – Jag kom på nåt som inte var känt och det var två 

fall där ufon ska ha kommit så nära barn att det orsakade fysisk skada. Vad är den som händer? Jag vill veta om Dulce-rykterna 

stämmer Är det möjligt att det finns en hemlig bas? 

.Ben. Men Zamora var inte den enda som trodde sig att ha sett ett ufo 1964.  

 

.Ben. Titta här. ”En pojke gjorde upp eld vid en klump”. ”Hans mormor var inomhus och hörde ett konstigt ljud, nåt som flög 

förbi. Hon tittade och han var helt svart och håret stod på ända och brann”. Vad än Zamora såg,var han inte det enda målet. Han 

pratar om ett föremål som såg ut som ett topp. Det svävade ovanför honom och sköt ut flammor. Låter det bekant. 

-Ben M. Nej. 

-Ben. Flammor. Här är en till. 



 

 

 

 

 

 

Paul Bennewitz                            Myrnas hypnotisör                          
 

 

 

 

 

-Ben. Myrna Hansen fortsätter att vara det enda vittne som har varit på basen. Jag gör en djupdykning i bakgrunden till hennes 

berättelse Det intressanta är att alla uppgifter från Myrna förstördes, ironiskt nog. Men jag hittade en viktig person i det här som 

intervjuade Myrnas hypnotisör och han hette Paul Bennewitz.   

-Ben. Paul är en viktig person i det här. Han var övertygad om att Myrna fann bevis för en underjordisk bas i Mesa. Han 

skriver: ”Deras bas finns på den västra sluttningen av Mt. Archeleta.  



  

 

 

 

 

 

 

 

 

-Rick. Vi visste att den inte var från denna värld, utomjordingen. Just de iakttagelserna tvingade oss att missleda almänheten 

-Ben. Innan han dog,  Paul Bennewitz 2003-   var han övertygad om att det fanns en underjordisk bas under Archuleta.  Geri, 

Dory, Avery väljer en väg som Bennewitz och Zamora tog.- Jag återvänder till Archuleta Mesa för att ta reda på var den 

vägen tar slut och var ingången finns. Min utredning har övertygat mig om att nåt konstigt händer runt staden Dulce och 

Archuleta Mesa. Men är det möjligt att det kan finnas en underjordisk bas i berget? Jag tagit hjälp av Jicarilla Apachen Avery 

Tafoya. 

-Ben. Basen utvidgar sig norr om toppen till klippkanten.. Jag gissar att det är en underjordisk utgång för uppskjutningar. De 

är inte pålitliga, de måste stoppas och måste bort innan vi märker att det är för sent”. Han var helt övertygad av informationen 

han fick men han utsattes för en dess-informationskampanj av luftvapnet. Det vet vi. Jag pratade med en agent som var 

inblandad i det.  



 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Det här måste vara en av de svåraste terränger jag har kört fyrhjulsdrift på. Vägen är så smal att jag knappt klämmer 

min fram utan att köra över kanten.  

-Avery. Det är ganska långt ner, så vi måste köra väldigt sakta.  

-Ben. Jössess  Den går i slidled. Den vill gå åt vänster. Såja.  

-Avery. Åh, gud. Jag börjar  klä av mig. 

-Ben. Det är väldigt stressande. Vi måste vara försiktiga. Jag ska gasa på, så håll i hatten. Jäklar.  

-Avery. Nu är vi framme. 

-Ben. Vi har en drönare, en värmekamera, Jag vill börja gå  till basen. 

Många pratade om bevis för att nåt byggdes under jord. 



 

 

 

 

-Ben. Vi skickar upp drönaren. De är jättecoolt att vara uppe och kunna se sig om.  

 



 

 

 

-Ben. Snart ser vi radiotornen. Så där. Här har vi radioetornen. På bergets topp finns radiotornen som ägs av Jicarilla Apache. 

Enligt Avery är de obemannade. - - Men man kan se ett föremål som liknar en månlandare, och ett till. Även syns några 

figurer som liknar USAFs testpiloter i tjänst med utomjordingar? 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Det finns inga spår efter nån, inga fordon, precis som vi sa. Det jag hörde folk säga var att om man går tunt på andra 

sidan så var det där de såg ljusen. Det kan finnas en bas var som helst där inne. Det är ganska isolerat från den sidan och som 

vi hörde är det riktigt lömskt att ta sig upp den vägen ibland på året. Det är ju meningen.  

 

Föremålet båda två liknar månlandare. Kan det vara en testplats där uppe? En skyddad plats. 

 

-Ben. Jag har också en värmekamera. Det är ganska kallt idag, så allt som avger värme, som utlopp kan synas på 

värmebilderna. Jag skannar av runt hela Mesa, men ser han inget hål, ingen ingång. Om myndigheterna var inblandade i att 

bygga en underjordisk bas misstänker jag att ingången är väl dold. Besväras folk av militären, eller nån här uppe?  

-Avery. Jag hörde precis en historia om det. Några vänner var här, en militär stannade sa åt dem att lämna berget, följde dem 

ner.  

-Ben. Det är nästan ett läge där man vill kräva deras legitimation. Med vilken rätt kör ni bort mi? 

-Avery. Antagligen med rätten hos en AR15 riktad mot en.  

-Ben jag ska spela in med värmekameran. 



 

 

 

 

 

 

-Ben. Här ser man att det är -7 grader på toppen av berget. Jag tänker att allt som avger värme eller luft från en lokal under 

kommer att synas. 

-Ben. Titta. Det är -6 grader på slutningen. Gult och de ljusare färgerna är varma. Rött är det varmaste. 



 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Titta. På det röda området vid toppen på åsen. Det är till vänster om tornen. Det ser ut att komma från åsen. Man ser att 

toppen på åsen spiller ut värme. Varm luft som sprutar ut.  

-Avery. Ja, precis. 

-Ben. Det röda området växer och växer som om det kommer från åsen. Wow. Vad är det där?  

-Ben. Varför åsen är mycket varmare än omgivningen? 

-Avery. Nåt måste orsaka värmen. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Ben har upptäckt verkligt tvingade bevis för att en underjordisk bas.  

-Ben. Jag vill inte bryta den fjärde väggen. Men kolla. 

,Men innan solen går ner lämnar Ben och Avery berget Archuleta Mesa 
 

,Men när solen går ner måste han och Avery lämna berget. 

-Ben. Folk säger att det är ängsligt, svårt att ta sig upp, särskilt sä här års. Jag förstår att om man vill bygga en hemligt bas så 

är platsen idealisk.   



 

 

 

 

 

,-Ben. Jag är på väg för att undersöka en otrolig historia.  Det finns en kvinna här som säger att hon blev bortförd. Hon 

hävdar att hon befruktades av utomjordingar för att skapa en hybrid. Det rapporteras tusentalsbortföranden årligen men endast 

en liten del hävdar att det rör sig om hybridisering.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Hybridisering innefattar experiment med fortplantningsorgan. Det leder många offer att tro att de används för avling av 

korsningar. Men varför skulle utomjordingar vilja korsas med människor? Jag har ett öppet sinne om såna här saker men det är 

första gången jag sätter min ner och pratar med ett möjligt offer, om deras upplevelser.  Jag ska träffa Geraldine Orozco som 

hävdar att hon förts bort åtta gånger och var del av ett topphemligt hybridavelsprogram.  

,-Ben. Hej Geraldine. Kul att träffas. 

-Geraldine. Kom in. 

-Ben. Tack. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                Åtta veckors havendeskap 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Vi kan väl börja med att du beskriver hur det här började? 

-Geraldine. Visst. Det mest intressanta hände för flera år sen. Jag blev gravid och testade positivt.  

-Ben. Jag vet att det är privat, men försökte ni skaffa barn då?  

-Geraldine. Nej. Det gjorde vi inte. 

-Ben. Du tänkte att det kanske …  Var din partners bar. 

-Geraldine. Ja. Exakt. Plötsligt får jag missfall, utan foster. Det fanns inget där.  

 

Geraldine hade varit gravid i åtta veckor när hon fick missfall. Man borde ha sett ett foster.  

 

- 

 

Även om hennes läkare bekräftade att hon visade tecken på missfall fanns inga spår av ett foster. 

 

-Geraldine.  Varje gång jag blev gravid fick jag missfall utan eller ett ”missfall” utan nåt foster. Fostret var borta. 

-Ben. Det är otroligt. Du kände dig alltså gravid. 

-Geraldine. Ja. 

-Ben. Du gick till läkaren. Ditt graviditetstest.  

-Geraldine. När jag träffade läkaren, och jag gick till olika under årens lopp… kunde de inte förklara vad som hänt. Inte jag 

heller.  Så jag tänkte att jag kanske inte kunde få barn. Sen gick det fem år. 2013 var jag med om en upplevelse i vaket 

tillstånd i mitt sovrum.  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Geraldine. Jag sov och vaknade plötsligt av ett starkt ljussken i mitt rum. Min telefon visade att klockan var 03.30. Jag 

kände mig lite rädd då för jag tänkte: ”Är det nåt utanför fönstret”? Jag tittade ut och och ljuset var så stakat att det stack i 

ögonen. Så plötsligt, blir jag helt paralyserad. Jag känner hur min kropp förs ut genom fönstret. Jag fördes till en farkost. Jag 

var paralyserad. En varelse kommer fram till mig. Jag är livrädd, men kan inte skrika. 

-:Ben. Hur såg varelsen ut?  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Geraldine. De är långa, de här grå. De har enorma ögon. De här grå, även kända som Zeta Reticulans sägs vara långa, smala 

varelser med stora ögon och grå hud. 

 

(Se länken Industri Arken; Den kosmiska floden och dess naturliga orsak, sidan 23-24, och Att erövra rymden LLL, final 

sidorna 70-75.) 

 

-Ben. Är det bland det läskigaste som du har upplevt? 

-Geraldine. Ja, absolut.   

 

Men det finns mer. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geraldine säger att utomjordingarna visade henne hennes hybridbarn. 

-Geraldine. Varelsen visar mig barn. När jag ser på dem och ser hur de ser ut öär de inte helt mänskliga. Grå, tunn hud och 

mycket större huvuden. De har enorma ögon, som är djupa, djupsinniga och komplexa. Det var otroligt, men det jag insåg när 

jag mötte barnet var att det är mitt barn Det har nåt som är del av mig.  Det var nu jag insåg varför jag aldrig kunde bli gravid.  

 

Hennes ofödda barn stals ur hennes livmoder och muterades med DNA från utomjordingar. 

 

Jag tror inte att jag fick missfall. Jag ser barnet och vet att det är mitt. Jag vill ta hand om dem. Innan jag börjar känna så. Tar de 

de bort allt från mig.  Jag öppnar ögonen och befinner mig upp och ner i min säng.  

-Ben. Wow, Okej. Var du klädd som när du gick och la dig? 

-Geraldine. Ja, fullständigt. Tidsförloppet är från kl 03.33 till kl. 06.15.  

 

Äntligen  började Geraldine förstå vad som hade pågått med henne. Hon var offer för experiment, där hennes människofoster 

skördades av utomjordingar och förvandlades till hybrider. Och det hade pågått i flera år. Det kändes som om jag hade blivit 

påkörd av en lastbil.  

  



 

 

 

 

 

-Geraldine. Det är svårt att röra sig och jag kan knappt sitta upp. Jag gick till läkaren, som inte hade svar. Till slut bestämmer 

mig själv för att ta saken i egna händer. 2016 bestämde jag mig att lämna min partner. Jag bestämde mig för att offentliggöra 

det här. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Geraldine. Jag startar en webbsida för att hitta andra som upplevt det här. Hundratals kvinnor mejlade och sa att de upplevt 

samma sak. Webbsidan fungerar som en stödgrupp för kvinnor jorden runt som delar samma hemska historier om foster  som 

stulits för det här. Jag har mödrar som skriver. De säger att deras barn  Kvinnor upplever PTSS till följd av upplevelserna. 

Äkta trauma. Ja. 

-Ben. Wow. När du har varit hos läkare har du fått några journaler som du kan visa? 

-Geraldine. Jag har ultraljud. Du kan titta på dem. 

Geraldine var orolig över det som hänt henne, Hon gick till läkare för ultraljud. Tillsammans fann de fysiska bevis som 

antyder att storyn stämmer.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Geraldine. Jag fick en cysta. Läkaren sa att cystans storlek och utveckling ….    ….var som när man är gravid. 

-Ben. Jaså, Vi hade inget att jämföra med förrän jag blev bortförd. Så, jag gick tillbaka och kollade upp det här. Det är exakt 

det som hände.  

-Ben. Så, du fick aldrig nån förklarning? 

-Geraldine. Nej.   

-Ben. Jag gillar att du fokuserar på det mediciniska. Om vi kan dokumentera vad som sker medicinskt där läkarna säger att de 

inte har de någon förklarning måste vi titta på alternativen och ta dem på allvar.  För folk blir befruktade när det inte är 

möjligt att det sker och kan förklaras. Läkarna måste få veta om det här och vi.  

--Genardine. Exakt. Det behövs stöd för det ger psykologiska bieffekter.  

-Ben. Geraldine, du har jett mig en massa information att processera. Jag gillar att du är detaljerad. Jag gillar verkligen att du 

har försökt dokumentera det här. Vi är i samma hus som när du hade din upplevelse 2013. Kan du ge mig en rundtur och visa 

vart allt hände.  

-Geraldine. Javisst.  

-Ben. Okej, då gör vi så.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Så, det är här ditt sovrum.  

-Geraldine.  Ja, det var här det hände 2013. Min säng var åt ett annat håll. Mot fönstret. När jag vaknade, klev jag upp i den 

här hörnan av sängen. Jag tittar ut och ser det här starka ljuset. Jag kliver upp och som jag sa, gick jag fram till fönstret. Jag 

tittade ut precis här. Min kropp var paralyserad. Och jag fördes ut genom fönstret.  

-Ben. Var befann sig farkosten? 

-Geraldine. Det var en stor, rund farkost. Den svävade här. Om du tittar från den vinkeln. Där den grå bilen står. Där borta.  

-Ben. Wow, okej. 

-Geraldine. Den gick därifrån och fram hit. 

-Ben. Ungefär 

-Geraldine. Den var enorm. 

-Ben. Drygt 35 meter eller så.  

-Geraldine. Man såg bara ljusskenet.  

-Ben. Wow. Det är en EMF-mätare. 

-Geraldine. Okej,  

-Ben. Jag gör alltid en allmän skanning. Ibland är folks rum på samma nivå som högspänningsledningar och sånt utanför. Det 

kan skapa starka EMF-fält. Folk rapporterar starka drömmar, sömlöshet och sånt. Jag ser inget här. Det är noll. Det känns som 

att du har accepterat en del av det här. Du tycker inte att vad de gjort är okej. Med den kunskap du har, dina erfarenheter, hur 

känner du inför inför framtiden? Är du rädd för vad som kan ske? 

-Geraldine. Jag är inte ädd. Det är inte varje dag man går till psykologen och säger: ”Jag har träffat utomjordingar som ser ut 

så här.”  

-Ben. Ja, jag förstår. Du har absolut hjäipt andra som upplevt liknande….genom din stödgrupp.  

-Geraldine. Ja. 

-Ben. Det är säkert terapeutiskt för dig med. Tack för din tid, Geraldine. 

-Geraldine. Tack.  

 

Ben. Det här är saker som folk under årens lopp har sagt är enbart rykten och myter, men hon beskrev allt i detalj. Jag har en 

magkänsla att hon verkligen tror på det hon säger. Geraldines historia är oroveckande men frågor kvarstår:”varför skulle 

utomjordingar skapa människor hybrider?  

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ben Hansen utreder ett hybridprogram och Geraldine Orozco vittnesmål om det.  Ben har en plan att ta fram mer information 

om fallet. Många som hävdar att de förts bort, har gjort sig stor besvär. Vissa, som Betty och Barney Hill har använt 

hypnoterapi för minnet. Vissa har tagit lögndetektortest, för att bevisa att de talar sanning och en såt test kan även ge nya 

insikter.  Det visar när man blir stressad och kanske det undermedvetna vet att nåt måste komma ut som de själva inte är 

medvetna om. Jag är tillbaka hos Geraldine Orozco. Men nu har jag med mig en expert, Lee Frank. Lee  har använt en s.k. 

stressanalysaparat som jag känner till från min tid inom det polisiära. Det liknar polygrafen eller lögndetektorn. Men jag anser 

den vara bättre.  Geraldine har gått med på att göra ett test för att se om vi kan få fram ytterligare, omedveten information. 

Min magkänsla äe att hon tror på det här har hänt henne. Mitt huvudsakliga uppdrag är att se om vi kan separera sånt som 

hänt en dröm eller liknande för i så fall vore det framsteg. Innebörden är obehaglig. Under ett lögndetektortest kommer 

Geraldine Orozco backa upp det hon sagt om att ha bortförts för hybridisering?  

 

LEE FRANK 
VOICE STRESS TEST EXPERT 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Lees röststressanalysmaskin, läser av stress i Geraldines röst. Den kan även avläsa spår som Geraldine inte vet om 

själv. Jag gör så här: Jag observerar från andra rummet. 

-Lee. Toppen. 

-Ben. Lee verkar redo. .  

-Lee till Geraldine. Sätt dig. 

-Geraldine. Okej. 

-Lee. Tack. Försök koppla av. 

-Ben. Jag går till andra rummet. Jag ser på och övervakar, så jag inte distraherar dig. Jag är där borta. Okej? 

-Geraldine. Okej. Det låter bra. 

-Lee. Går det bra, det som Ben Ja? 

-Geraldine. Ja. 

-Lee. Bra. Jag är specialist inom att återta dold information. Det betyder att vissa dyker till havets botten för att plocka upp 

juveler ur vrak. Andra letar efter guld. Jag söker i människohjärnans djupaste rum. Jag tar reda på vad som finns där som den 

medvetna hjärnan inte känner till. Den här maskinen har direkkontakt med ditt undermedvetna.  

-Geraldine. Okej. Intressant. 

-Lee. Det är till och med bortom hypnos. Den tar stressnivåerna som vi inte kan hörra.och processar dem och ger dem en 

siffra. Vi kan se allt det. Det är viktigt att du säger till om det är nåt du inte förstår. Den första omgången är ett enkelt 

lögndetektortest. Svara bara ja eller nej. Ärliga svar får lägre siffra. 

Heter du Geraldine? 

-Geraldine. Ja.  

_Lee. Lögner får högre siffra  Använde du nånsin dina föräldrars bil utan lov i high school?  

-Geraldine. Nej.  

.-Lee. Tror du att utomjordingar förde bort en person 2013? 

-Geraldine. Ja. 

-Lee. Vet du vem de förde bort? 

-Geraldine. Ja. 

-Lee. Förde de utomjordingarna bort dig 2013? 

-Geraldine. Ja. 

-Lee. Misstänker du att utomjordingar vill föröka sif med människor?  

-Geraldine. Ja. 

-Lee. Vet du vem du befruktade? 

-Geraldine. Ja. 

-Lee. Är det du som föder ett barn som är en hybrid med utomjordingar? 

-Geraldine. Ja, 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Lee. En åtta är väldigt lågt.  

-Ben. Det betyder att Geraldine inte ljuger .och att hon tror att hennes foster togs som del av hybridiseringen.. 

 

Nu när lögndetektordelen är klar, går Lee vidare med nästa test. I stället för att spåra en lögn övervakar Lee Geraldines röst 

för att se små variationer. Ju högre tonart, desto större variation. Det kan hjälpa avslöja dold information i Geraldinas story. 

 

-Lee. Toppen. Berätta vad du upplevde, vad du såg? 

-Geraldine. 

-Geraldine.  Den första upplevelsen 2013 var ett starkt ljus lyste upp mitt rum. Det var så starkt att jag gick upp till fönstret 

och jag fördes ut.och fick se mina hybridbarn. Barnen är vackra humanoider. 

-Lee. Är det dina barn? 

-Geraldine. Ja.De visar mig telepatiskt att det är mina barn. Jag ser mig omkring och tillåts uppleva för första gången att jag 

har anknytning till barnen.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Berätta om första delen av testet. Jag har antecknat. Jag är inte utbildad i det här, men jag ser grafen och jag ser 

reaktioner som jag vill jämföra. För det första, frågorna om huruvida du blev bortförd 2013. Om du tror att du var del av en 

hybridisering… Allt det är ….   

-Lee. Ärligt. Väldigt ärligt. Nästan som ”jag skojar inte.” 

-Ben. Sen kommer vi till berättelsen och du beskriver händelsen. Du sa att det kom en reaktion när hon sa ”tillåts”.  

-Lee. Ja, utomjordingarna tillåter.  

-Ben. Du verkar passionerad för det här och det gör dig frustrerad. 

-Geraldine. Det är frustrerande. Om tusentalls kvinnor upplever det, måste vi börja ifrågasätta.  

-Lee. Syftet med hybridiseringen?  

-Geraldine. Jag tror att det är ett utbyte av medvetanden. Det få oss att tro att vi är maktlösa, att det inte är vi som styr….Vår 

hjärna styr inte vår ktopp.  

-Ben. Du tror att de manipulerar vår verklighet. De förändrar saker, så vi ser dem så som de vill att vi ska. De kan vara 

förvirrande. Jag tror bestämt att dina upplevelser är äkta för dig. Nu måste vi klargöra vad som är verkligheten  enligt vilka 

de är nu manipulerar oss och vad som verkligen sker. Testet har bevisat att Geraldine är ärlig i sin tro på mötet. Kan syftet 

med hybridiseringen vara ett utbyte av medvetanden? Geraldine har gett mig allt som avser hybridiseringsprogrammet. Jag 

vet inte just nu. Jag har ett öppet sinne och måste göra mer forskning. 

  

 

-Geraldine.  När barnen står där, får de kontakt med mig, de känner igen mig och jag känner moderskärlek och kontakt med 

dem.  

-Lee. Mins du att jag sa att vi pratar om …. Att hitta dold information. 

-Geraldine. Ja,  

-Lee. Jag hittar på grafen, och när du säger ”tillåts”.  Du tillåts uppleva ”, gav högt stresspåslag – kan du prata om tillåtelsen 

och vilken relation du har med utomjordingarna. Litar du på dem?  

-Geraldine. Nej. De visar mig att barnen är mina.  Det ger mig ångest, för jag ser dem kanske aldrig mer.  

-Lee. Tack för att du är öppen och ärlig 

-Geraldine. Tack. 

-Lee. Ben, vi kan nog hitta intressanta saker här.  

-Ben. Okej. Låt mig .. först vill jag höra dig Lee. 

.  



Ben och Mark 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bortföra människor för att skapa en ny ras? Vet USAs regering om det? Det finns rapporter om bortföranden sedan 50-talet. 

Det var då Project Blue Book började.  Så Bens nästa steg är att utreda dr J Allen Hyneks dokument. Blue Books ledande 

vetenskapskonsult, om ämnet. Han vet precis vem som kan hjälpa honom.  Mark O´Connell. 

 

-Ben. Hej, Mark. 

-Mark. Hur är läget?  

-Ben. Bra. Jag har precis pratat med Geraldine Orozco … Som du vet, tror hon att hon var del av….ett 

hybridiseringsprogram. Hon var med om en UFO-upplevelse där hon teleporterades och presenterades för sina barn, enligt 

vad hon tror. Geraldine tror att hybridbarnen växer i henne en period och sen tas de ut.  

-Mark. Teoretiskt ett, skulle det vara en del av Projekt Sigma. 

-Ben. Sigma? 

-Mark. Ja. Storyn säger att Eisenhower, nån gång under 40-talet möte utomjordingar på en av våra baser i sydväst. Här gjorde 

man en en överenskommelse med utomjordingar. De fick föra bort folk för medicinska tester och specifikt för att befrukta 

dem och skapa hybrider. 

-Ben. Jag har hört talas om det påstådda avtalet. Jag har pratat med Eisenhowers barbarns barn Laura Eisenhower och 

bekräftade det. - Men vad fick han själv i gengäld?   

-Mark. Utomjordisk teknologi är en evig, ouppnåelig dröm inom ufologi. Tanken om att någon, nånstans fått tag på 

utomjordisk teknologil Det passar perfekt med storyn om Eisenhowers möte. 



 

 

 

 

 

 

 

September 19, 1961 New Hampshire 
 

 

-Ben.  Om vi kan se ett mönster känner du till några fall om hybridisering?  

-Mark. Ja, det jag tänker på är Barney och Betty Hill. Fallet om bortförande. Det hände 1961 i New Hampshire. 

-Ben. Ja. 

 

Betty och Barney körde hem efter smekmånaden, De ser en märklig farkost på himlen. Sen kidnappades de av små män som 

tar dem till en rymdfarkost. Betty och Barney Hill genomgick en massa experiment som innefattade utredningar av deras 

fortplantningsorgan. Kan de ha varit de första offren för ett program för att skörda celler? 

 

-Mark. Hela Hill-upplevelsen har dokumenterats. Hypnosen för att gå tillbaka i tiden, som de genomgick har också 

dokumenterats. Kolla din melj. Jag har skickat en fil.  

-Ben. Vi tar en titt.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Barney Hills original inspelning/ Originalljud, 

Betty sa. Titta en stjärna som rör sig. 

.-Barney., Jag stannade till. Jag tittar och och ser. Jag sa: det är ett flygplan. Jag går ut med kikare. Jag tittade. Det ser ut som en 

pannkaka med fönster. Jag kunde inte tro det. Jag sa: Herregud, nej. Vi satte oss i bilen igen. I skogen. De pratar inte med mig. 

Vem pratar inte med dig? Männen i farkosten? Nej, De står på vägen.  Och de kom och hjälpte mig.  

 

-Ben. Inspelningen låter genuin. Han återupplever känslan av att vara hjälplös. 

-Mark.  Ja, det intressanta är att dr Hynek var med på en av hypnoser med Barney och Betty. När han hade hört dem prata 

under hypnos var han helt övertygad om att de hade upplevt nåt verkligt för dem.   

-Ben, Jaså. 

-Mark. Jag vet nån son som kan säga mer. Betty Hills syskonbarn, Kathleen Marden.  

-Ben. Kan du sätta oss i kontakt. 

-Mark. Hon vill berätta 0m det.  

-Geraldines historia i är otrolig Men Bettys och Barney Hills fall är ett av de mest väldokumenterade UFO-fallen i historian. Vi 

måste utforska det närmare.  

 -Ben. Jag ska möta Kathleen Marden. Hon är Betty Hills syskonbarn 



 

 

 

 

 

 

 

              Kathleen Marden                                                            Betty Hill, 2003  

 
-Ben. De ska ha blivit bortförda 1961. Kathleen är den som kan ge mig mer detaljer i fråga om vilka slags experiment som 

pågick vid bortförandet och huruvida hon tror att de ingick i en hybridisering. Jag har aldrig träffat nån som Kathleen som hört 

historian direkt från sin moster och morbror. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Så det var här de såg farkosten?  

-Kathleen. Ja. 

-Ben. Vad vet vi om det som hände i farkosten?  

-Kathleen. De kom på vad som hänt dem genom hypnos. De mindes samma detaljer. 

-Ben. Det är en stor viktig del av  fallet….att de mindes samma detaljer. 

-Kathleen. Hur utomjordingarna såg ut, hur farkosten såg ut.  

-Ben. Var det nåt ovanligt med deras ansiktsdrag? 

-Kathleen. De såg det till slut. Hunden var gråaktigt. De hade en kant runt ög. Munnen var bara nen streck.  De fördes till olika 

undersökningsrum. Man utförde ovanliga experiment. Betty Fick ligga på ett bord och man tog fram en nål. En stor nål. Hon sa 

att det var telepatisk kommunikation. ”Se det som ett graviditeststest”.  Hon sa: ”Låt bli. Det gör ont”. 

-Ben. Wow. 

-Kathleen. Han satt den i hennes navel.  

-Ben. Sa de vad de sysslade med? 

-Kathleen. De nämnde graviditetstest. 

-Ben. Förklarade de varför de gjorde det här testet? 

-Kathleen. De förklarade inte det. Nej.  

-Ben. Vad hände med med Barney under tiden?  

-Kathleen. Under hans fysiska undersökning drog man ner byxorna. De testar hans skelett. Hans nervsystem oxg de tar fram nåt 

som liknar en kopp. De sätter den över grenen och ta spermaprov.  

-Ben. Wow.  

-Kathleen. Han kände ingen smärta. Han kände ingen njutning. Han samarbetade. 

-Ben. Tror du att det är möjligt eller att Betty och Barney trodde att deras sperma och ägg nyttjades i det folk beskriver som 

hybridisering numera? 

-Kathleen. Det är en möjlighet. Men Betty och Barney tänkte aldrig den tanken.  

-Ben. Jag förstår. Det skulle ha konsekvenser. 1961 var din moster och morbror med om en upplevelse där man gjorde prover 

som innefattade sånt. 

-Kathleen. Vi vet inte varför. 

-Ben. Ja. Lik Geraldine Orosco framstår Hills som offer för extrema experiment ledda av utomjordiska angripare. Wow. Pratade 

de med varann om det här? Du sa att flygvapnet fick rapporten. Vilka fick veta först?  

 -Kathleen. Min mamma var först att veta. Polischefen. F.d. polischefen. I nästliggande till där jag växte upp, fanns pappas bästa 

vän. Han kom på kaffe varje kväll och fick höra vad som hänt. Han sa: ”Pease Air Force Base har bett oss säga till folk som ser 

ufon, att de ska rapportera till dem”. Mamma sa det till Betty. Betty och Barney ringde basen och lämnade en rapport.  

-Ben. Det var så Blue Book blev involverade. Skicka de nån att utreda?  

-Kathleen. Nej, det gjorde de inte. Sen sa de att vittnena inte var tillgängliga. Men det var det. 

-Ben. Ingen försökte kontakta dem personligen?  

-Kathleen.. Nej.   

-Ben. Fysiska bevis intresserar mig. Jag har förstått att du har kvar en del av deras saker.  

-Kathleen. Ja. Det finns en samling på University of New Hamphire. 

-Ben. Vi åker och tittar.  

Det är första gången jag hör så många detaljer om vad som hände i farkosten. Det är ganska skrämmande och ovanligt, för på 

den tiden fanns inte såna här scenarier i populärkulturen. Det fanns inget fokus på fortplantningsorganens funktion.  

-Ben. Tack för att du träffa mig. Det är fint här. Varför har du tagit mig just hit?  

-Kathleen. Det här är bron som Betty och Barney körde över 1961 när de kom till Franconia Notch.  



                                              Ben och Kathleen 
 

 

 

 
-Ben. Jag vill se om det fysiska bevisen stödjer nåt av det här. Därför skall undersöka klänningen på biblioteket.   

 



 

 

Det här är klänningen  

-Ben. Tack för att vi fick komma. 

-Bill. Visst. 

-Bill. Här är de. 

-Ben. Wow. Titta, 

-Bill. Här ser man  Här ser man Hills privata journaler. 



         Barney                          utomjording                                         Betty 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
-Bill. Barneys teckning på utomjordingarna och klänningen som Betty bar den ödesdigra kvällen. 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Såg du nån förändring hos dem efter den här händelsen? 

-Kathleen. Jag träffade dem ett par dagar i veckan.  Vi stod varann nära. De blev förändrade. Betty blev besatt av händelsen. 

Hon ville ha svar. Barney vill glömma det. Han gjorde sitt bästa för att inte tänka på det.  

-Ben. Tog det nåt polygraftest?  

-Kathleen. Betty gjorde ett lögndetektortest.  

-Bill. Vi har värdefulla dokument här. Det här Barneys teckning på farkosten.  

-Kathleen. När han och Betty kom hem, mindes han det här.  

-Ben. Det här bra att de gjorde de här efteråt.  

-Kathleen. Ja. 

-Ben. För att minnas allt han kunde. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 -Kathleen. Betty gjorde ett lögndetektortest. Hon klarade det utan tecken på lögner. 

 -Ben. Det är här viktiga bevis. Precis som Geraldine Orozco, klarade Betty polygrafen. Som bevis att hon trodde på sin story. 

De fysiska bevisen vi har här skulle jag vilja undersöka.  

-Bill. Visst, toppen. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 Bettys klänning är bland de sista bevisen från kvällen de fördes bort. Med Kathleens hjälp, får Ben unik tillgång till föremålet. 

Kan det visa tecken på att paret var del av en hybridisering?  

-Ben. Tanken är att vissa ämnen endast visar sig i ultraviolett ljus. Vi släcker i taket.  

 

-Ben. Ska vi försöka vända på den? Det här lilla området.  Två små hål. Om det här är sen då. Har den hängt i en garderob?  

-Kathleen, Ja. 

-Ben. Visste du att det fanns hål här? 

-Kathleen. Nej. 

-Ben. Nu funderar vi lite. Om du had gjort en undersökning om du ville ta ett blodprov, exempelvis är det högst möjligt att de 

inte ta av kläderna. Det går bara rakt igenom. Man kan stoppa in en nål där.  

 

Kan hålen Ben hittade komma av en nål som tog Bettys ägg?  

-Ben. I det området, men vi har två hål här. Vi ser om vi kan vända den här ut och in, väldigt försiktigt så vi ser sömmen på 

insidan.  

Genom att undersöka i UV-ljus, kan se Ben mineraler, kroppsvätskor och andra ämnen som ögat inte längre kan se. Om det 

finns rester kvar från bortförandet kan det ge mer information om vad som hände Betty. 

-Ben. Vi har små fibrer här. De kan komma från handskarna som vi använder. Det ser ut som ludd.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Vad är det? Har du sett det för? 

-Kathleen. Nej. 

-Ben. Tre fläckar. 

-Kathleen. Ja.  

-Ben. Tre stora fläckar. Wow. Kathleen, om du inte minns att du sett eller hört om tester här så är det viktigt.  

-Kathleen. Vad kan det vara? Titta här. 

-Ben.  Det är på fodret, inte klänningen. Det går inte igenom. 

-Kathleen. Okej. Det är bara fodret.  

-Ben. Jag ser inget här. Om det kom utifrån, hade man sett det tydligare på utsidan än på själva underklänningen. 

-Ben. Jag har midjan här. Ett skärp som sitter högt. Om du går ner några centimeter. Här nånstans sitter naveln. 

-Kathleen. Ja. 

 

-Betty Hill. De satte nålen i min naveln. Jag gråter och säger att det gör ont.”Taut den”. ….-Vid hypnos  

 

-Ben. Kan det vara här som nålen har förts in och så är det här hennes kroppsvätskor?  

-Kathleen. Intressant.  

-Ben. De som tittat innan, har nog inte tänkt på att tittat i fodret. De såg inget på utsidan.  

 



 

 

 

 

 

 

 

-Ben. Alla gånger som du har vänt ut och in på den….har du aldrig sett det?  

-Kathleen. Nej.  

-Ben. Fläckarna på insidan på klänningen är viktiga. Om Brtty injicerades av en nål, skulle såret blöda på insidan. Inte utsidan 

av klänningen. Betty själv kanske inte visste det. Hon använde aldrig mer klänningen. Hon blödde nån gong när hon bar 

klänningen. Eller så var det nån undersökning…och hennes kroppsvätska kom ut.  

-Kathleen. Okej. 

-Ben. Min erfarenhet av fläckar, säger mig att det hät troligvis är blod. Kanske är det inte det, men eftersom det inte syns framtill 

på tyget måste den ha tagits på efter nån slags skada som inträffade och bara blödde igenom fodret. Det är vad jag tänker, eller 

så är det kroppsvätska. Den här har öppnat helt nya vägar för mig.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

        Se mer i nästa länk: Del-4. Att erövra rymden 21, UFO som styr, Sammanfattning och                  

                                                                  analys fortsätter          

 

 

 
 

Upptäckten ställer Geraldines story i annan dager också. Likheter mellan Bettys och Geraldines fall är onekliga. 

Resultaten av DNA-testet antyder att Geraldines Otozcos, Betty Hills och många andra kvinnors berättelse kan stämma.  

Men frågan kvarstår: Varför ville Greys skapa en hybrid ras?   

Kathleen får fläckarna på klänningen analyserade för DNA och resultaten var viktiga. Fläcken var organisk material som 

matchade Betty Hills DNA. Den rimliga slutsatsen är att fläcken kommer sig av ett snitt eller en punktering i Bettys buk medan 

hon ännu bar klänningen eller så tog hon på sig den direkt efteråt. Det här stödjer det hon sa under hypnos i fråga om vad som 

hänt ombord på farkosten. Bens upptäckt på klänningen, bekräftar hennes historia men kan även stödja idén att man tagit 

fortplattningsceller.  


